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IZOLA NI ENA, IZOLI STA DVE
(Mef) Čeprav ima kar lepo število Izolanov, če ne 
drugače pa vsaj zaradi neslovenskega materinega jezika, 
precej težav z dvojino pa lahko mirno ugotovimo, da 
nam dvojine v vseh njenih možnih oblikah v Izoli res ne 
manjka.
Že v imenu jo imamo, saj Izoli uradno pravimo Izola - 
Isola, marsikje pa jo še vedno poimenujejo Izola - Isola 
d'Istria. Tudi na pogled je Izola razdeljena na dva dela: 
na tistega na otoku in onega na drugi strani nekdanjega 
kanala. Če temu dodamo še dvojezičnost in delitev na 
avtohtone prebivalce in priseljence, potem je povsem 
razumljivo, da imamo na dvoje razdeljeno takorekoč vse, 
od lokalne uprave do najmanjših društev. To, da imamo 
občinsko upravo in Upravno enoto je seveda zakonsko 
določeno, toda prav kmalu jih bomo imeli tudi prostorsko 
ločeni: ena bo ostala v starem mestu, do druge pa bo 
treba skoraj dva kilometra daleč. Imamo tudi dve zelo 
oddaljeni društvi skupnosti Italijanov, dve društvi 
upokojencev, celo dva pevska zbora upokojencev pa dva 
rokometna, nogometna, veslaška, jadralna, odbojkarska 
kluba, dve kluba ki se ukvarjata z borilnimi športi in 
celo dva kluba športnega ribolova. To seveda ni nič 

nedovoljenega ali
nenavadnega in gotovo imajo 
vsi akterji teh dvojin svoje 
utemeljene razloge za 
ustanavljanje dvojnikov že

{C Banka Koper

obstoječih ustanov, organizacij ali celo neformalnih 
skupin, ki jih zlahka odkrijemo med mladimi in tudi med 
takoimenovanimi civilnimi pobudami.
Za povrh pa nam je letošnji februar postregel s skoraj 
stočasnim praznovanjem kulturnega praznika in praznika 
zaljubljenih, ter pustovanjem in praznovanjem Civilne 
zaščite. Prav slednje je očitno vzpodbudilo gasilce in 
druge aktiviste izolskega podeželja, ki so se odpravili na 
pustno povorko po izolskih ulicah. Že res, da so prišli s 
premičnim vaškim domom iz Šareda in z veterinarsko 
postajo iz Cetor, a se je na daleč videlo, da vse skupaj 
vodijo gasilci, ki so mimogrede poskrbeli še za varnost 
in hkrati demonstrirali svojo spretnost kot na kakšni 
gasilski vaji ali vaji civilne zaščite. In tako smo spet pri 
dvojini.
Njihova pobuda je nastala brez žegna oblasti, še 
dovoljenja za urejanje prometa verjetno niso imeli in ni 
jih bilo niti na seznamu februarskih prireditev, tako da 
smo spet imeli dve vrsti pustovanj: uradno in neuradno. 
»Še dobro, da občina ni imela nič zraven, sicer tega ne 
bi bilo« je bilo slišati komentarje gledalcev, verjetno pa 
so v mislih imeli koga drugega kot zgolj občinsko 
upravo. In tako ta naša Izola živi v svojem binarnem 
sistemu, zato se nekaterim pozidave zdijo nasilje nad 
prostorom, drugim pa simbol napredka, zemlja ob 
kamnolomu je enim prvovrstno kmetijsko zemljišče, 
drugim pa ničvredna prst nad kamenjem in tako naprej. 
Ob vsem tem pa je najpomembnejše to, da neglede na 
vse povedano imamo vsi radi to mesto in da mu želimo 
vse najboljše. To pa je v tej zgodbi še najpomembnejše.
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SAMO DA IE FEŠTA

Jaz sem na splošno lepa in tudi dokaj fina, 
zato še tisti iz Ljubljane vejo, da sem Celestina. 

Začasno sem v penzionu, pa se me še zmeraj vidi, 
ko žuram z upokojenci, ali z invalidi.
Za tiste, ki pogrešajo moj glas in petje 

imam novico: na tržnici bom znova to poletje.
A zdaj ko je pred nami največja ženska veselica 

pa voščim sebi in Izolankam, da nas doleti sedmica.

KONCENTRAT KULTURE
V mestni knjižnici je 
Nataša Benčič, na 
tradicionalnem srečanju 
z zanimivimi Izdani, 
gostila novinarko in 
kulturnico Nevo Zajc, 
ki jo poznamo tudi kot 
dolgoletno direktorico 
PPF. In če dodamo še 
ravnateljico izolske 
mestne knjižnice, 
Marino Hrs, je 
pričujoča fotografija 
pravi koncentrat kulture.

AVTO CENTER Avto Center Jereb, Izolo 
www.a-jereb.sl

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30 -17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

SCILA IN KARIBDA ZDRAVJA IN ZDRAVLJENJA
V bolnišnicoValdoltra sem bila prvič napotena pri dvanajstih letih, 
torej tja zahajam enkrat letno že 40 let. Specialist ortoped ugotovi, 
da naredim predklon do tal - torej imam odlično gibljivo hrbtenico 
- in me pošlje domov.
Izborila sem si, že pred leti, deset dnevno »obdelavo« enkrat letno, 
v enem od bližnjih »zdravilišč«. Kam greš, v Strunjan ali Portorož 
je vseeno. Obdelujejo te bivši maserji, tehniki in ekonomisti, le pri 
telovadbi, skupinski, ti dodelijo fizioterapevta. Specialisti v Valdoltri 
so »ugotovili«, da imam lordozo, kifozo skoljozo, poškodovan levi 
kolk in koleno, poškodovana vretenca zgoraj in spodaj na tej moji 
»ubogi« hrbtenici. Na invalidski komisiji sem »«padla« skozi, ko 
sem se skušala rešiti hudo napornega dela v šolski knjižnici - 
dvigniti smem le 3 kg težko breme, po stopnišču ne bi smela nositi 
ničrsar, sploh pa bi se morala izogibati stopnišča kot »hudiča« Dr. 
Pešiču, ki je za invalidsko komisijo napisal, da imam normalno 
gibljivo hrbtenico, sem rekla adijo in nesla karton k dr. Pejiču.
Iz dežja pod kap. Za dvakrat ali trikrat letno po 5 dni bolniške, sem 
se morala z njim skregati, da sem jo dobila. Pol življenja mi je 
rešila ginekologinja Nives, ki je ugotovila, da je tudi z mojo 
ščitnico nekaj narobe. V izolski bolnišnici so mi rekli, da sem prišla 
zadnji moment, ker moja ščitnica sploh ne deluje več, dobila sem 
neustrezna zdravila, žal, napako so popravili v Diagnostičnem 
centru na Bledu, kamor sem iz velike trme odšla sama.
Lani poleti sem se »sesula« doma. Ko sem se hotela dvigniti, 
nisem čutila nog. S sirenami in modro lučjo so me fantje z 
reševalne postaje pripeljali v izolsko bolnišnico. Tu so ugotovili, da 
me je dr. Gregorič, dežurni zdravnik, ki je prišel na dom in 
ugotovil, da imam doma »veliko sranje«, popolnoma napačno 
napotil na nevrološki oddelek, namesto na internističnega! Pregledali 
so me 4 specialisti, v 15. minutah so opravili vse možne preglede. 
Po posvetovanju so me napotili na nevrološki oddelek, ker je dr. 
Gregorič tako napisal napotnico, nevrologa pa obvestil, da tja sicer 
ne sodim, ampak administracija je močnejša od znanja odličnih
specialistov iz izolske bolnišnice. Opravili so mi številne preglede, 
pokukali »vame« od nog do glave. Ugotovili so, da mi ščitnica
hudo nagaja, saj mi močno niha krvni tlak, v dveh urah lahko
»skoči« z 90/60 (moj običajni pritisk) na 167/142.
Priporočili so pregled pri specialistu, ki bi mi natančno odmeril
ustrezna zdravila. «Moj zdravnik« dr. Pejič, pa je dejal, da to ni res, 
sicer je teoretično možno, vendar takega primera »njegova« medicina 
ne pozna. Namesto k ustreznemu specialistu, me je ponovno poslal 
na pregled ščitnice! Vzela sem karton in ga odnesla k dr. Katji D. 
Rehak. In potem sem se lani, 8. 12. 2005, nesoč polno naročje
enciklopedij v 2. nadstropje do fotokopirnice (kar absolutno ne bi 
smela početi, a moj ravnatelj se »požvižga« na to) na mokrem
stopnišču, lepo vsula po stopnišču, skupaj z enciklopedijami, in 
vsekakor ne prvič. Vajena vsega hudega sem se lepo »pobrala« in 
vsem, ki mojega vpitja na pomoč niso slišali, povedala, kaj se mi je 
zgodilo: od hišnika, do tajnice, do namestnice ravnatelja in
računovodkinje. Postorila sem nejnujnejše in odšepala domov. 
Bolečine so naraščale in dežurni zdravnik (dr. Pešič) je zapisal: 
poškodba prepone, pozabil pa je napisati, da sem se poškodovala v 
službi
Naslednji dan sem takoj telefonirala svoji zdravnici in ji povedala, 
da me po stanovanju nosijo, da na levo nogo sploh ne morem
stopiti in prosila za obisk na domu. Asistentka dr. katje D. Rehak, 
sestra Zdenka, mi je po telefonu povedala, da zdravnica nc hodi na 
dom in lakonično zaključila, da ko bom lahko hodila, naj pridem v 
zdravstveni dom. Deset dni sem se »zdravila« sama in 16. 12. 2005 
prišepala v zdravstveni dom. Dr. Katja D. Rehak sploh ni pogledala 
zapisa dr. Pešiča, ampak na podlagi diagnoz iz Valdoltre zaključila, 
da sem se »pretegnila« pri nošenju in dvigovanju knjig v službi.

Upokojenci 

NA SEJEM CVETJA
V soboto 4. marca bodo izolski upokojenci, člani DU Izola in DU 
Jagodje, skupaj odšli na izlet v Pordenone, kjer si bodo ogledali 
tradicionalni mednarodni sejem cvetja. Odhod iz Izole bo v soboto ob 
7. uri zjutraj, prijavite pa se lahko v pisarni obeh društev.

PRAZNOVANJE DNEVA ŽENA
Društvo upokojencev Jagodje Dobrava in Društvo invalidov Izola, 
organizirata praznovanje ob Dnevu žena, ki bo v petek, lO.marca v 
hotelu Delfin s pričetkom ob 19.uri. Prijave sprejemamo v pisarni 
Društva invalidov, Ulica OF 15 v Izoli, v sredo od 15.ure do 17.ure.
Vabljeni!

Prijave, da sem se poškodovala v službi, ravnatelj, g. Jože Marko, ni 
hotel podpisati, grozil mi je tudi z inšpektorjem za delo (in to samo 
zato, ker me ni nihče videl in slišal mojih klicev na pomoč, ko sem 
v šoli padla po stopnišču.) Ravnatelj zelo dobro ve, da dela v šolski 
knjižnici ne bi smela opravljati, sploh pa ne bi smela težkih knjig 
nositi v fotokopirnico v 2. nadstropje, saj je seznanjen z vsemi 
mojimi zdravstvenimi težavami, tudi s fibromialgijo, ki mi jo je leta 
2002 diagnosticiral dr. Poljšak, naš najbolši specialist za športno 
medicino.
Dr. Katja D. Rehak, me je z napačno diagnozo poslala na neustrezno 
fizioterapijo v Terme Palače. Ker nisem dobila prijave o poškodbi 
na delu pa me je prijavila kot namišljenega bolnika nadzornim 
zdravnikom ZZZS OE Koper. Po štirih tednih neustrezne terapije, me 
je dr. Lepa Veljanovič, fizioterapevtka v termah, na moje stroške 
napotila k specialistu ortopedu, dr. Stoku, ki enkrat mesečno prihaja 
v Terme z ortopedske klinike v Ljubljani. Dr. Stok je ugotovil, da v 
Valdoltri »specialci« nikoli niso iskali vzroka mojih težav, da me 
zdravniki izolskega zdravstvenega doma niso zdravili za fibriomialgijo 
(v svetu že 20 let znana bolezen) ampak so me vsi le označili za 
namišljenega bolnika! Diagnoza: poškodba obeh prepon, poškodba 
levega kolka, poliartritis, fibriomialgija in sindrom »zmrznjenih« 
velikih sklepov.
Nadzorni zdravniki ZZZS OE koper, pa so mi 2. februarja 2006 
poslali odločbo, da bi morala 27. januarja 2006 (ja, prav ste prebrali) 
znova v službo. 27. januarja 2006 je bila dr. Katja D. Rehak 
neopravičeno odsotna, ko sem prišla po bolniški list - nisem ga 
dobila. Naslednji teden je bila odsotna! 3. 2. 2006 sem se zglasila 
pri zdravniku, ki jo je nadomeščal, dr. Gregoriču. Da bi dobila 
bolniško za januar, ni hotel niti slišati. Odklonil je, da bi napisal 2 
delovna naloga za nadaljevanje fizioterapije (vpričo medicinske sestre) 
in dejal, naj si specialisti sami pišejo delovne naloge!!! Spet sem 
vzela zdravstveni karton in ga odnesla k znanki v piranski občini, 
kjer sem sedaj za stalno prijavljena.
Ker sem se na odločbo nadzornih zdravnikov dvakrat pritožila čakam 
na odgovor iz Ljubljane. Do takrat tudi ne morem dobiti bolniškega 
lista.
Da bi bilo vse še lepše, sem v službi dobila odpoved, ker nisem 
prinesla bolniškega lista do 2. 2. 2006, do 15.ure.
Kako sem? Odlično! Zaradi napačne diagnoze dr. Katje D. Rehak in 
posledično napačne fizioterapije, imam poškodovano (prej sicer 
zdravo) desno koleno, ne morem dvigniti rok (obeh), ovirano 
gibljivost vratu in tako zatečene, oz. otečene roke in noge, da 
kolnem na veliko, ko se moram obleči. Spala nisem več kot 2-3 ure 
na noč že dva meseca.
Pa še to: ko vam zdravnik iz izolskega zdravstvenega doma prepiše 
zdravilo, ki vam ne pomaga, se v lekarni pozanimajte ali ne gre 
morda za placebo (fruktoza in škrob). Jaz sem tako zadnji dve leti 
dobivala naprossyn, ki mi ni pomagal prav nič. Rešujejo me 
»mamina« zdravila, naklofen, ki mi jih je odstopila, ko mi nič 
drugega ni pomagalo!
Pa lepo se imejte in ne pozabite, da imate pravico do izbire 
osebnega zdravnika in specialista po lastni presoji, v drugi občini ali 
celo v Ljubljani. Dr. Komljanec pa naj se še naprej veselo ukvarja z 
občinskim svetom in županjo.

Lilia Valenčič
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Servis in restavracija na obvoznici

NAMESTO PROTIHRUPNE, NEVIDNA PREGRADA?
Krajani Jagodja so iz medijev izvedeli, da Petrol nad 
njihovimi hišami že gradi oziroma še ne gradi protihrupne 
pregrade, ki jo zahtevajo že vse od začetka gradnje 
tamkajšnjega servisa na obvoznici. Toda, med ogledom nismo 
opazili nobenega gradbišča in kot nam je povedal predsednik 
sveta krajevne skupnosti Jagodje Dobrava, Maks Filipčič, nič 
ne ve o tem, da bi Petrol tam kaj gradil, res pa je, da imajo 
tam kar precejšnje ambicije in tudi protihrupno ogrado so 
obljubili že do konca februarja.
Glede na to, da novinarji v glavnem nismo bili obveščeni o 
načrtovani gradnji smo seveda naleteli na vrsto neznank, ki nam 
jih je delno pomagal razrešiti zapisnik z interesnega zbora 
krajanov, ki se je zgodil že koncem novembra, na njem pa so 
sodelovali krajani Oljčne ulice (ki je najbližja servisu), županja 
občine Izola, Breda Pečan, predsednik sveta KS in še nekateri 
zainteresirani krajani. Predmet interesnega zbora pa ni bila le 
protihrupna ograda, kot bi človek pomislil ampak dopolnitev 
zazidalnega načrta za tisto območje s katerim bi Petrolu 
omogočili gradnjo restavracije oziroma dograditev spalnih 
kapacitet. Kot je v uvodu povedala županja bi dopolnitev
Zazidalnega načrta omogočila pridobitev veljavnega gradbenega 
dovoljenja oza gradnjo restavracije s teraso.
Krajane je presenetil predstavnik Petrola, ki je povedal, da je bila 
postavitev protihrupne ograje povezana z gradnjo restavracije, 
ker pa za gradnjo restavracije niso imeli investitorja zamujajo tudi 
z gradnjo protihrupne ograje za kar se je krajanom opravičil. V 
zvezi s samo gradnjo pa je povedal, da se zunanje dimenzije 
objekta ne povečajo, ampak se v že projektiranih okvirih 
spremeni samo namen notranjih prostorov, zmanjša pa se površina 
terase. Za realizacijo projekta izgradnje restavracije predlagajo 
manjše spremembe in sicer dograditev spalnih kapacitet z največ 
20 posteljami Z izgradnjo terase pa naj bi onemogočili divje 
parkiranje na sedanji nezazidani površini in s tem bistveno 
zmanjšali možnosti povzročanje hrupa, kar bi še dodatno 
okrepili z gradnjo protihrupne zaščite.
Krajani s predlogom seveda še zdaleč niso bili zadovoljni in so so 
odločno zahtevali, da se najprej reši problem manjkajoče 
protihrupne zaščite, ki je predvidena v veljavnem gradbenem 
dovoljenju, a se njena gradnja vleče že od odprtja črpalke. Seveda 
je interesni zbor nato postajal vse bolj polemičen, županja je 
napovedala še en interesni zbor, na katerega bi povabili tudi 
stanovalce sosednjih ulic, in ta zbor naj bi se zgodil v dvorani 
občinskega sveta, kjer da bi lažje predstavili omenjeni projekt 
Predstavnik Petrola pa je hkrati zagotovil, da bodo protihrupno 
zaščito naredili do konca februarja, kar bi bil pravzaprav pogoj, 
da se lahko potem z okoliškimi krajani nadaljujejo pogovori o 
možnosti dopolnitve Zazidalnega načrta s spalnimi kapacitetami ob 
restavraciji. A kot so izbrskali novinarski kolegi bo protihrupna 
pregrada menda narejena do začetka poletne turistične sezone in 
takrat naj bi se pogovori med investitorjem in krajani lahko 
nadaljevali na bolj realnih temeljih. (D.M.)

Trasa hitre ceste

KMETJE SE POSTRANI GLEDAJO
V hotelu Marina so se v sredo dopoldne sestali člani izolske 
enote Kmetijsko gozdarske zbornice, na dnevnem redu, za 
javnost zaprtega sestanka, pa so imeli ugotavljanje dejstev in 
stališč izrečenih v zvezi z načrtovano traso hitre ceste.
Preprosteje povedano: člani izolske enote KGZ so želeli preveriti 
ali soglašajo s stališči, ki jih je v zvezi s to problematiko, v 
imenu celotne območne KGZ, izrekel predsednik Jožef Horvat 
Ta je namreč, v podporo Ministrstvu za kmetijstvo, Skladu 
kmetijskih zemljišč, Kmetijsko svetovalni službi in Civilni 
iniciativi, v imenu cele zbornice odločno nasprotoval sprejeti trasi 
hitre ceste preko doline Pivola, vendar se izolska enota zbornice o 
tem ni izrekla.

Kaj so se na sestanku, ki se ga je, menda nepovabljen, udeležil 
tudi predsednik Horvat, dogovorili, lahko samo ugibamo oziroma 
skušamo združiti informacije posameznih udeležencev. Za razliko 
od tistih, ki so pričakovali, da bo izolska enota KGZ v kateri je 
kar nekaj ljudi, ki so blizu lokalne oblasti, podprla sprejeteo 
traso ceste in tako dala zaušnico svojemu predsedniku, pa se je 
menda zgodilo drugače. Predsedujoči izolske enote, Miran 
Korenika je namreč ugotavljal, da predlagano in sprejeto varianto 
trase (po vrhu doline) premalo poznajo in zato so Strokovnemu 
odboru za varstvo kmetijskih zemljišč naročili, naj pripravi vsa 
potrebna gradiva za kvalitetno predstavitev prednosti in slabosti 
omenjene trase. Na vsak način pa se zavzemajo za to, da se z 
gradnjo zaščiti čimveč kvalitetnih 
kmetijskih zemljišč, saj jih potem, 
ko bodo pozidana, nikoli več ne bo 
mogoče dobiti nazaj.
Takšna odločitev se zdi na mestu, 
pripomba pa velja, da bi se 
zastopniki izolskih kmetov lahko v 
razpravo vključili že veliko pred tem.
(D.M.)
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Euro prihaja
TRGOVCI SO SVOIE STORILI. KAI PA KUPCI?
Pa smo jo pričakali, to sredo 1. marca, ko se je v naši mali deželici 
začel projekt dvojnega označevanja cen v evrih in tolarjih. 
Strokovnjaki pravijo, naj že zdaj preverjajmo, ali nam cene iz 
tolarjev v evre preračunavajo pravilno (z uporabo centralnega 
paritetnega tečaja 239,640 tolarja za evro), učimo se, koliko izdelki 
ali storitve, ki jih najpogosteje kupujemo, trenutno stanejo v eni ali 
drugi valuti in naj bomo pozorni, ali nam dražijo izdelke in storitve. 
Predvsem pa moramo čimprej začeti razmišljati v evrih.

•Mfe-vna j Pregledali smo nekaj izolskih 
—— lli Ptrgovin, servisov in tudi 

'i;• i branjevcev in ugotovili, da so 
takorekoč vsi upoštevali 

\Y | zakonsko določilo in ponudili 
zNm svoje izdelke ali storitve v 

obeh valutah. Nkateri

B ' hNroWU>TivNŠ"c£Nt » cVRIH SO PRERAČUNANE IZ J 
! TOlARSK/H "'N PO CENTRALNEM PARITETNEM j 

TEČAJU'
1 TUr? » 239,640 SIT__

ma

takorekoč vsi 
zakonsko določilo 

| svoje izdelke ali
so se j

odločili za tabelo ¥
preračunavanja, večina pa jih 

h ji j »v-,, je vendarle izdelke ovrednotila
|;Hn v obeh valutah. Kaj pa kupci?

18 2SJ Povprečni potrošnik teže
M 1*1 SSm': Hn vpliva na cenovno politiko
■ iji |Hm velikih trgovskih ali

storitvenih podjetij. Precej 
lažje nad dvigom cen izdelkov 
ali storitev ponergate svoji 
natakarici, frizerki, mehaniku, 

zobozdravniku, če se vam zdi, da je katerikoli dvig cene neupravičen. 
Med izjeme pri dvojnem označevanju cen v tolarjih in evrih sodijo 
tudi mala trgovska podjetja, ki imajo največ deset zaposlenih, pri tem 
pa v prodajalni hkrati dela največ pet zaposlenih. Ta podjetja morajo 
cene dvojno označiti s ceniki ali obračunskimi tabelami. Na računu, 
ki ga izdajo končnemu kupcu, na morajo končni znesek vendar 
izraziti v tolarjih in evrih. Če uporabljajo paragonske bloke, lahko 
končni znesek na računu zapišejo le v 
tolarjih (če jih kot kupec prosite, naj 
vam pripišejo končni znesek v evrih, 
pa to morajo storiti). Enaka praksa 
pri označevanju cen in izdajanju 
računov je predpisana tudi pri 
obrtnikih. Najvišje, tudi do 
20-odstotne podražitve cen ob uvedbi 
evra pa urad za varstvo potrošnikov 
napoveduje v gostinstvu, javnem 
prevozu, v bankah in zavarovalnicah.
Do predvidenega datuma uvedbe evra 
je še deset mesecev, zakon o 
dvojnem označevanju cen blaga in 
storitev pa nalaga gospodarskim 
družbam, ki ponujajo blago in storitve
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končnim porabnikom, da od včerajšnjega dne označujejo cene v obeh 
valutah: v tolarjih kot vodilni in v evrih kot drugi valuti. Predvidoma 
1. januarja bosta valuti zamenjali vlogi. Število, ki si ga je vredno 
čim prej zapomniti - bo največkrat zapisano, objavljeno, izgovorjeno

uporabljeno je menjalni tečaj, s katerim tolarje preračunamo v 
cvre in narobe: 239,640 
tolarjev za evro.
Po zakonu mora ponudnik 
označiti obe ceni (med 
razprodajo celo štiri) na 
računih, izveskih, cenikih, 
etiketah, regalnih lističih 
in v promocijskem 
gradivu. Na regalnih 
lističih, izpisih tehtnic in 
digitalnih prikazovalnikih 
bo druga cena le za 
izdelek, ne pa za njegovo 
enoto, na primer kilogram, 

vrsto izjem z nekolikoliter, meter. Zakon predvideva še 
poenostavljenim označevanjem, najpogosteje z vidno izobešenimi 
ceniki, obračunskimi tabelami in oznakami menjalnega tečaja. Na 
računu za blago in storitve mora biti v obeh valutah zapisana samo 
končna vsota, ne pa posamezne postavke.

Pa še nekaj osnovnih spretnosti. Ko želite ceno iz Evra preračunati v 
tolar uporabite množenje s tečajem (najlaže si boste to zapomnili 
tako, da upoštevate, da je cena v tolarjih nominalno večja). Ko želite 
toarje spremeniti v Evre pa morate uporabiti deljenje. Ko so zneski 
preračunani v evre, se po pravilih zaokrožijo navzgor ali navzdol na 
najbližji cent (razen pri gorivu, kjer se cena zaokroža na tri 
decimalke). Če je rezultat preračunavanja natanko na sredini, se ta 
zaokroži navzgor.
Predvsem pa ne bodite površni pri branju decimalk. Pri Eurih so še 
kako pomembne, in tudi z drobižem ne bomo smeli več ravnati tako 
kot doslej. (MAgic,D.M.)

OTOK LAHKO RESI DOLINO
Znanec mi je to dilemo postavil že pred časom: »Če se ne boste 
dogovorili za otok boste morali žrtvovati kakšno dolino ali grapo« 
mi je dejal in takrat sem se sam pri sebi že nekako odločil, da 
bi raje pred Izolo videl otok, kot da bi zasuli katero od 
šavrinskih dolin.
Potem pa sem prebral odlok o trasi hitre ceste od Kopra do Lucije in 
ugotovil, da načrtovalci nič ne govorijo o otoku kot o možnosti za 
odlaganje izkopanega materjala ob gradnji tunela med Koprom in 
Izolo, temveč omenjajo vrsto drugih lokacij, med njimi tudi vrtačo 
pod Šaredom. Gre pravzaprav za ozko dolino, ki ji je ta usoda 
namenjena že nekaj časa, ves čas pa je povezana tudi z gradnjo nove 
povezovalne ceste med Jagodjem in Šaredom. Ko so načrtovalci prvič 
predstavljali območje priključka Jagodje so prisotni tudi izvedeli za 
načrtovano gradnjo povezovalne ceste, ki bi dejansko napredovala 
skupaj z izkopavanji in tako prišla do omenjene vrtače, kjer bi bil 
urejen plato s križiščem, prostora pa naj bi bilo celo za druge 
dejavnosti, vključno z rekreacijskimi in športnimi. Takrat so se 
prebivalci tistega dela Jagodja odločno uprli in najnovejši predlog je 
traso povezovalne ceste premaknil na levo stran pobočja in jo tako 
odmaknil od tamkajšnjih hiš, nasutje pa seveda ostaja.
Seveda je težko oporekati tistim, ki pravijo, da je vrtača tako ali tako 
zapuščena in neprimerna za gradnjo ali kmetijstvo, po drugi strani pa

je res, da so prav takšni, skriti kotični 
neokrnjene narave posebnost našega 
podeželja. Zato bi se kar strinjal s 
tistimi, ki menijo, da bi otok bil 
primernejše 

I material a 
pravda

" dozdeva.
Če je verjeti državnim načrtovalcem 
bomo torej izgubili dolino. Če realno 
pogledamo kako daleč je prišel projekt 
izolskega otoka pa se zdi, da bodo 
celo tunel med Jagodjem in Lucijo 
začeli graditi prezgodaj za uresničitev 
Izole kot otoka. (Mci)

odlagališče za odpadni 
kaj, ko strokovnjaki tudi 
je gradnja otoka bistveno 

kot se predlagateljem
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Bralci sprašujejo - odgovorni odgovarjajo

VPRASANIA NISO ZA ŠPETIR AMPAK ZA ODGOVORE
Po mnenju nekaterih naših dušebrižnikov si lokalni časopis marsikaj 
privošči, ko v imenu in za svoje bralce sprašuje inštitucije to in 
ono. A tako je pač na tem svetu in informacije o porabi 
davkoplačevalskega denarja so pač javne informacije, pa čeprav bi z 
njimi kupovali opremo za tajne agente. Tega se morajo navaditi tudi 
tisti, ki so prepričani, da je dovolj, če nek organ, naprimer občinski 
svet, sprejme neko odločitev, in da je vsako dodatno zanimanje 
javnosti odveč. Za odgovore na vaša zastavljena vprašanja v 
glavnem skrbi Danilo Markočič, ki je v občini Izola zadolžen za 
stike z javnostmi, od nekaterih odgovornih v občinski upravi pa smo 
celo slišali, da vprašanja niso prebrali, ker ne berejo Mandrača. 
Seveda si ne domišljamo, da je Mandrač najpomembnejši časnik na 
svetu, je pa gotovo najpomembnejše sredstvo obveščanja v izolski 
občini in takšen odnos lahko pomeni le to, da jih dogajanje v naši 
občini ne zanima prav dosti. To seveda ni presenetljivo, saj velik del 
občinskih uslužbencev sem hodi le v službo in jih bolj zanimajo 
problemi v občini kjer imajo stalno prebivališče. A to je že drugi 
problem.
Tokrat objavljamo dva odgovora na zastavljeni vprašanji, na tistega, 
ki naj bi ga poslal Mladinski svet pa še naprej čakamo. Še vedno 
čakamo tudi na odgovor glede popravila ceste za Grbce. Morda pa 
so krive počitnice?

RAZDRTO PRI KOPRU
Tako smo nameravali nasloviti zapis k sosednji fotografiji pred dobrim tednom 
dni. Dejstvo je namreč, da je ostra zima zelo zdelala asfalt na cestah v 
posameznih delih mesta, ponekod so nastale kar globoke luknje, ki so celo

nevarne za voznike, da o 
pešcih niti ne govorimo. 
Seveda takšne razrite in 
luknjaste ceste niso nič kaj 
turistično atraktivne, zato smo 
želeli opomniti odgovorne, da 
ne potrebujemo zgolj parkov
ampak tudi urejene ceste.
Pa smo doživeli prijetno 
presenečenje že naslednji dan, 
ko smo na istem odseku ceste 
opazili delavce komunale, ki 
so se lotili rezanja asfalta, kar 
daje slutiti, da ga bodo v 
kratkem zamenjali oziroma 
obnovili. Od takrat je sicer 
minilo sedem hladnih dni a 
verjamemo, da so se v 
Komunali resno odločili 
poskrbeti za mestni asfalt.

UREJANJE DREVES V LIVADAH
Na osnovi pripomb krajanov je Krajevna skupnost Livade v sodelovanju z 
Občino Izola in JP Komunala Izola pripravila program za urejanje dreves v 
Krajevni skupnosti Livade. Program se izvaja že dve leti v skladu z 
razpoložljivimi sredstvi in se bo predvidoma izvajal še dve leti.
Odločitve v zvezi z ureditvijo intervencijskih poti (dostop gasilskega vozila), 
v zvezi z zagotavljanjem varnosti pešcev in avtomobilov na parkirišču 
(nevarno nagnjena drevesa) ter strokovne odločitve (rezanje špic nad žlebovi, 
suha drevesa, pregosto posajena drevesa, drevesa preblizu objektov...) 
sprejema predstavnik Občine, oziroma sprejemata predstavnik Občine in JP 
Komunala. Zelje krajanov za ureditev okolja v katerem živijo pa se upošteva 
v sodelovanju z upravitelji blokov, ki morajo pridobiti mnenje večine 
stanovalcev v posameznem bloku.
Občina zagotavlja sredstva samo za urejanje javnih površin oziroma površin v 
lasti občine.
Vrhove dreves, ki segajo preko žlebov se obreže predvsem zato, ker listje in 
iglice odpadajo v žlebove in zamašijo odtoke. Zamašeni odtoki pa lahko 
povzročijo tudi večjo škodo in druge težave lastnikom stanovanj.

Za JP Komunala Izola, Igor France 
za Krajevno skupnost Livade, predsednik Sveta KS, Vinko Gregorič

PLINOVOD V OKTOHRSK1 REVOLUCIJI
Na zastavljeno vprašanje prebivalcev ulice Oktobrske revolucije glede 
predvidene gradnje plinovodnega omrežja, ki je bilo objavljeno v vašem 
tedniku št. 648 dne 23.2.2006, odgovarjamo, da na Urad za okolje, prostor, 
gospodarstvo in nepremičnine do današnjega dne ni dospela nobena vloga s 
strani distributerja utekočinjenega naftnega plina, s katero bi občino zaprosil 
za soglasje k posegom v javno površino ali zaprosil za izdajo lokacijske 
informacije glede predvidenega posega.
Tudi v planih občine niso predvideni v letošnjem letu v omenjeni ulici nobeni 
posegi na komunalni infrastrukturi.

Višji svetovalec v kabinetu županje, Janez Nučič

KDO JE NAREDIL ŠLAMPARIJO?
/SjBv Naš bralec S. A. iz Livad je odgovornim zastavil vprašanje v zvezi z 
V-7 J Zazidalnim načrtom Kredo. K vprašanju ga je napeljal citat iz 
/C Primorskih novic: »To je šlamparija načrtovalca, ki ni preveril 

usklajenosti besedila in spremljajočega grafičnega dela«.
Ker je normalna pogodbena praksa, da ima vsak izvajalec svojega nadzornika, 
ki je tudi odgovoren za pogodbeni izdelek. Mora zasledovati potek 
izdelovanja in tudi sprejeti končan izdelek. In končno s svojim podpisom pred 
izplačilom potrdi tudi račun. Nekoč je bilo treba na dokončanem projektu s 
podpisom naročnika potrditi, da se s projektom strinja, izvajalec pa s 
priloženo izjavo, da je v projektu upoštevno vse kar v projekt sodi. Kako 
danes to obravnavajo predpisi ne vem, vendar dosti dmgače ne more biti, 
kajti naročnik je vsekakor dolžan zavarovati svoj interes. Zato je zelo čudna 
tudi navedena izjava, ki popolnoma izloča od odgovornosti eno pogodbeno 
stranko. Zato me zanima, kako je reagirala občinska uprava, da bo zaščitil? 
svoj interes (dopisovanje in vsiljevanje svojih stališč najbrže ni najboljša 
rešitev) in kako je ukrepala proti ustrezni odgovorni osebi, ki je zakrivila to 
napako in s svojimi materiali zavedla 23. občinskih svetnikov.
Obstaja mnenje, da je bil ves postopek načrtno tako voden in če ne bi bilo 
navedb civilne iniciative bi bil tudi izpeljan in zemlja razprodana.

Če imate tudi vi vprašanje na katerega ne najdete odgovora nas seznanite z 
njim. Lahko uporabite telefon (64 00 010), fax. (64 00 015), elektronsko pošto 
(urednistvo@mandrac.com) ali prinesete vprašanje na uredništvo oziroma ga 
pošljete na naslov Mandrač, Veliki trg 1,6310 Izola.

5



Pustovanje 2006

MLADI $ HRIBA 50 PREBUDILI STARO MESTO
Letošnje pustovanje v Izoli je bilo 
pravzaprav opaznejše, kot smo ga 
pričakovali. Začeti pa moramo z 
ugotovitvijo, da letos takorekoč ni bilo 
vsiljivega zvonenja na vhodnih vratih hiš 
in stanovanj in za silo namaskiranih 
otrok, ki sprašujejo, kaj imamo za Pusta. 
Še do lani jih je bilo toliko, da so nam 
že šli na živce, letos pa takorekoč 
nikogar. Vsekakor gre za fenomen, ki ga 
je vredno vzeti v razpravo.
Druga pa je ugotovitev, da nismo prav 
veliko pričakovali od letošnjega pusta, na 
koncu pa se je izcimilo tako, da je bilo 
pustno nedeljsko popoldne živahno, 
dobro obiskano in zanimivo. Le malo 
koordinacije med organizatorji je 
umanjkalo.

Nada Moralo bi
morala biti vesela.
Spominjamo se, kako 
je pred leti skoraj od 
mrtvih obujala "ta
cunjastega", značilno 
maškaro teh krajev, ki 
so jo takrat nosili v 
glavnem otroci iz Kort. 
Zdaj pa je že postala 
sestavni del vsakega
pustovanja v Izoli in 
okolici.

Gasilci iz Kurt in Izle so 
pokazali, kako dobro 
gasijo in pomagajo 
poškodovancem, vmes pa 
so še malo zakadili in 
pošpricali številne
radovedneže. Ko se je 
njihov sprevod bližal cilju 
pa so v gostinsko šolo že 
prihajale prve otroške (in 
malo manj otroške) 
maškare.

Zaščitni znak letošnjega 
pusta je bila ptičja gripa, 
saj smo kar naenkrat imeli 
vse polno kokoši, 
petelinov, galebov in 
golobov, ki so na ves glas 
zatrjevali, da se nič kaj 
slabo ne počutijo. Kljub 
temu pa so maškare iz 
Cetor poskrbele za 
popolno dezinfekcijo 
oziroma brulefekcijo ki so 
jo propagirali s sloganom: 
Tamiflu, točimo ga na 
litre.

Oni so krivi: Športno kulturno društvo Šared, Društvo za razvoj
vasi Cetore, Gasilsko društvo Korte ter Drštvo "Na stopničkah". 
Brez njih bi bilo izolskega Pusta pol manj.

Vsak pustni ponedeljek pa Izolo razveseli 
skupina maškar, ki prihajajo z vseh koncev 
našega mesta. Opremljeni so z dobro muziko, 
posebnimi inštrumenti in z duhovnikom, ki jih 
vodi od ošterije do ošterije. Povsod nekaj 
zaigrajo in zapojejo, zaplešejo in tako
poskrbijo, da pustni ponedeljek ni čisto 
navaden dan. Seveda ne smemo pozabiti na 
to, da je bilo sobotno pustovanje v hotelih 
nabito polno in da so nas obiskale tudi 
maškar e iz Šmarij. _____

Priznati je traba, da je maškaranje 
postalo že prava mala umetnost in 
nekatere maškare so vredne ogleda. 
Nekaj takšnih je bilo videti tako na 
otroškem pustovanju v gostinski šoli 
kot tudi v Shoto klubu, kjer so 
najboljše maske nagradili z 
družabnimi igrami, vse pa je 
nagradil DJ Humski s svojim etno 
houscom.



Stanovanja

TUDI DRUGI STOLPIČ |E DOBIL STANOVALCE
Branka Lipar je v izolski Center za kulturo, šport in 
prireditve prišla zato, ker so ji obljubili, da se bo lahko 
ukvarjala s filmom, ki je bil predmet njenega študija in je 
tudi sicer njena prva ljubezen. Imela je svojevrstno srečo, da 
je Izola ostala brez instant kinodvorane in se je morala
odločiti za ponudbo umetniškega filma. Takšna ponudba pa 
seveda potrebuje človeka, ki pozna in ima rad film v vseh 
njegovih pojavnih oblikah. Tako je prevzela programsko 
vodenje Kina Odeon, ki je postal del Art mreže
kinematografov, ki skrbijo za predstavljanje umetniškega filma 
v Sloveniji. Zdaj bo kmalu zaokrožila tri leta »dela« in čas 
je, da pove, kako je zadovoljna ona in kako gledalci.

- Res je. Tretje leto bomo napolnili 
julija meseca, saj smo se poleti leta 
2003 odločili za takšno podobo in 
vsebino našega kina Odeon, ki smo ga 
pred tem prenovili, tako da je zdaj res 
simpatična, prijetna, udobna in zvočno 
dobra kinodvoranica.
- Kako deluje Art mreža?
- V Sloveniji nas je trenutno pet 
vključenih v to mrežo. Poleg nas še 
Celje, Novo Mesto, Školja Loka in 
Ljubljana. Doslej je bilo tako, da je za

programski del skrbel Kinodvor, ki je deloval v sklopu Kinoteke, 
toda glede na dogajanje v tej ustanovi in nekompatibilnost kadrov 
stare in nove šole st zdi, da se bo zgodila ločitev, ki bo 
najverjetneje pomeniula prenos dejavnosti na zavod Kinootok, ki 
naj bi v bodoče za vse nas opravljal tisto, kar je doslej delal 
Kinodvor. Filmska ponudba je namreč ustvarjalno delo in ne 
trgovina, kot si nekateri predstavljajo. Ljudje, kot je Vlado Škafar, 
enostavno ne morejo delati s filmom kot s krompirjem, zato se 
bodo verjetno raje umaknili in delali v drugačnih pogojih.
- Ali imate dovolj gledalcev, da bi preživeli z njimi?
- Zgolj z vstopnino od predstav zagotovo ne, vendar pa imamo 
srečo, da je ta dejavnost sofinancirana na državni in lokalni ravni, 
saj se vsi zavedajo, da je umetnost treba podpreti, sicer se bomo 
vsi vdrli v brezno podpovprečja. Drugače pa lahko z veseljem 
povem, da smo z obiskom dokaj zadovoljni, da si filme v naši 
ponudbi v povprečju ogleda od 20 do 35 ljudi, posebej 
razveseljivo pa je to, da ima dober obisk tudi slovenski film, še 
posebej tisti, novejše generacije. Tako smo imeli izredno dobro 
obiskane predstave filmov Od groba do groba, Ruševine, 
Uglaševanje in celo Ljubljana je Ljubljena. Prav posebna zgodba 
pa so nagrajeni filmi s festivala Kino Otok, saj sta Babica in 
Stric Idriz doživela lepo število repriz.
- Ta mesec boste pripravili dve zanimivi predstavitvi.
- Začelo se bo z nagrajenim filmom Podgorška, Kaj boš počel ko 
prideš ven od tu, ki je pravzaprav plesno glasbeni igrani film a 
je tako dobro narejen, da tega niti opaziš ne ampak imaš 
občutek, da gre za pravi triler. Seveda bosta na predstavo prišla 
režiser in producent. Ob koncu meseca pa bo prišel k nam fil 
Petrovaradinsko pleme, z njim pa morda tudi Želimir Žilnik, ki je 
vodil delavnico na kateri je nastal ta zanimiv film.
- Veliko gledalcev in dober izbor ti želimo

POLOŽNICE POSTAJAJO BREME
Plačevanje položnic postaja za mnoge občane breme, saj tisti, ki 
dvakrat obrnejo vsak tolar vedo, da lahko za plačilo položnic 
mesečno odštejejo od 3 do 4 tisočake. Zato se mnogi odločajo za 
plačilo storitev kar na blagajnah podjetij, ki jim pošiljajo 
položnice. Pa to v Izoli sploh ni tako preprosto kot se zdi 
oziroma je že prava rekreacijska pot po Izoli, saj morajo obresti 
skoraj vse njene krajevne skupnosti. Za plačilo komunalnih 
storitev je treba v industrijsko cono (1.5 km od trga republike), 
za plačilo elektrike, po novem, v obrtno cono Livade (ista 
razdalja kot prej), vodo lahko plačate le v Kopru, RTV v 
Ljubljani, plin v plinarni, kabelsko televizijo pa še najbližje 
središču mesta.
Poseben problem pa je zdaj plačevanje najemnine oziroma 
stanarine. V uredništvo je prišla Izolanka in povedala, da je na 
občini, kamor so zdaj naslovljene stanarine, vprašala ali lahko 
plača stanarino a so ji povedali, da blagajne za takšne namene 
nimajo. Res je prevzemanje dela storitev od koncesionarja nova 
obveza občinske uprave, vendar tega problema ne bi smeli zaobiti 
kar z ugotovitvijo, da imajo občani dovolj denarja za plačilo 
položnic. Nekateri ga preprosto nimajo.

ELEKTRO SE JE PRESELIL
Vse tiste, ki ste doslej plačevali električno energijo na blagajni 
Elektro Primorska v Ulici Prekomorskih brigad (pri gostinski šoli) 
obveščamo, da boste to odslej morali storiti v novih prostorih v 
obrtni coni Livade (nasproti Merkatorja).

ARCUS - izdelki za 
zdravje in vitalnost
Cela vrsta znanih blagovnih znamk:
Colibri, Body relax, Dermatron, Beauty Star, Mobitron

Videno tudi na TV:
BIOSINHRON- kombinacija mehanske masaže stopal, 
steperja ter magnetoterapije obenem: 
ne eni strani aktivira mišice in izboljša celotno prekrvavitev, 
na drugi pa z biomagnetnimi inpulzi izboljša oskrbo celic s 
kisikom in energijo, kar krepi imunski sistem in spodbuja 
samozdravilne moči telesa.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
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KAPUČINO
Nogomet 
S.SNL-zahod
Oba izolska tretjeligaša imata v sklopu 
priprav na drugi del prvenstva še nekaj 
prijateljskih tekem. Izolani so v 
nedeljo igrali z ajdovskim Primorjem, 
ki je z zmago 7:0 pokazalo, da je 
prva liga vendarle nekaj drugega kot 
tretjeligaško prvenstvo. V nedeljo ob 
11. uri bo Izola Argeta še doma igrala 
z ekipo iz Avstrije, zatem pa se bo, 
kar hitro - tako za njih kot tudi 
Kortežane, začel tretjeligaški ples.
Izolani bodo najprej (18. marca) 
gostovali pri Krki, Avtoplus pa bo 
doma pričakal Jeseničane. Čeprav so 
prve tekme, že zaradi motivacije, 
precej pomembne, bo za izolski ekipi 
pomembnejše drugo pomladno kolo, 
saj se bosta na povratnem srečanju 
pomerili Izola Argeta in Avtoplus 
Korte (25. marca). Sicer pa bomo v 
prihodnje o dogajanju v obeh klubih 
pred prvenstvom še pisali. BV
Mali nogomet-futsal 
IZOLAKIH AIDOVŠČINA 
6:7 (5:31
Dvorana O.Š. Livade, Sodnika: Stanko 
Kolenko, Silvester Komik, Gledalcev:
450
Izola: Horvat, Treskavica, Martinelli,
Ivkovič, Domio, Meš, Franetič,
Djurdjevič, Žigon, Stampfer (kap),
Lakoseljac / Trener: Stanko Zunič 
Kix: Krapež, Pejakič, Čermelj, Pišot,
Peljhan, Likar, Boršo (kap), Tanjič, Žigon, Kalin,
Vrtovec, Djukič / Trener: Sandi Likar
Tako. Izola je v 14. (predzadnjem) krogu v
osnovnošolski dvorani v Livadah odigrala zadnje
domače srečanje v tej sezoni in sicer proti
"zasidranemu" moštvu z vrha lestvice- Kix-u iz
Ajdovščine.
Okrog 400, že tradicionalno glasnih izolskih 
navijačev je prvi zadetek z valom navdušenja 
pospremilo v 3.minuti, ko je v polno zadel 
Dalibor Ivkovič. Varovanci trenerja Žuniča so po 
vodstvu z 1:0 prejeli nepotreben zadetek, ki jim 
ga je zabil Pejakič. Tedaj pa je na sceno stopil 
Dragan "Buki" Meš in v 2 minutah dvakrat zadel. 
V 9. minuti je na semaforju kazalo že 3:1. A je 
veselje trajalo slabe 3 minute, saj je Ajdovec 
Kalin najprej zaostanek znižal na 3:2, Tomi Pišot 
pa z zadetkom iz 10 metrov "ujel" domače, v 15. 
minuti pa je domači igralec Franetič na enak 
način moštvo popeljal v vodstvo s 4:3. Sledile so 
izolske minute in številni navijači so v 17. minuti 
stali na nogah in se veselili zadetka, ko je 
"motor" ekipe Stampfer po sijajni akciji zadel in 
postavil rezultat polčasa, 5:3.

V 2.delu igre smo zadetek videli skoraj po izteku 
polovice polčasa. Po žogo v mrežo je moral 
domači vratar Horvat, zadnji pa se je žoge 
dotaknil "gost", Peljhan. Po tesnem obleganju 
domačih vrat, so Izolani z malce sreče končno 
zadeli in lažje "zadihali". Ponovno je bil uspešen 
kapetan domače peterice, Miroslav Stampfer. A že 
v naslednji akciji so Ajdovci ponovno uspeli 
rezultat znižati, ko je za 5.zadetek poskrbel Likar.
V zadnjih 10. minutah smo spremljali pravo 
srhljivko tako na eni kot na drugi strani, v njej 
pa so bili glavni "režiserji" igralci iz mesta burje, 
ko so rezultat najprej izenačili, v zadnjih trenutkih 
tekme pa srečno dosegli 7. zadetek. Uspešna sta 
bila najprej Čermelj, nato Pišot, ki je gol dosegel 
po delno vratarjevi zaslugi. 30 sekund so imeli 
"beli" na razpolago za izenačenje. Bili so blizu, a 
to ni bilo dovolj, da je Ajdovščina postala 2. 
moštvo po Sevnici, ki ji je uspelo osvojiti izolsko 
trdnjavo.
Pohvale veljajo RIBAROM, ki so skozi celo 
sezono bučno spodbujali KMN Izolo v dobrem in 
slabem. Verjamemo , da bo tako tudi v prihodnje 
in to že 12.3. ko bodo naši ( v zadnjem krogu) 
odpotovali na Ig, seveda, po zmago!

Odbojka
CPK HITACHI - ŠT0F 
JESENICE 3:0 
(19,21,21)
Izola- Dvorana v Livadah, 
gledalcev 50, sodnika 
Lavrenčič (Mb), Novak 
(Dvor)
CPK Hitachi: Čeklič, J. Pešič, 
Glavič, Fajič, M. Pešič, 
Šepec-Dobrinja, Skomina, 
Stanič, Zavrtanik. Trener: 
Tihomir Pešič.
Srečanje, ki je bilo za obe 
ekipi zgolj prestižnega 
pomena, sta obe moštvi začeli 
neobremenjeno. Jeseničanke so 
do sredine niza držale korak z 
domačinkami, ki so zatem 
zlasti z učinkovitimi napadi 
Maje Pešič in Tamare 
Dobrinja pobegnile za več 
točk in zanesljivo osvojile 
prvi set. V nadaljevanju je 
bila spričo borbene igre gostij 
igra bolj izenačena, Hitachi 
pa je šele v zaključku uspel 
streti odpor nasprotnic. Spričo 
poškodovane Fajičeve je 
domači trener na parket poslal 
mlado Skomino, ki je svoj 

prvoligaški krst dobro opravila. Kljub 
dvojnemu vodstvu Izole in dejstvu, da se 
zanesljivo selijo v drugo ligo, se 
Jeseničanke tudi v tretjem nizu niso 
predale. Popustile so šele pri izidu 
21:21, Izolanke pa so v zadnjem 
domačem srečanju rednega dela 
prvenstva potrdile dobro formo pred 
zaključnim delom prvenstva.
Našim dekletom se položaj na lestvici 
kljub zmagi ni spremenil in so še vedno 
na petem mestu (seveda neupoštevaje 
interligaše). V soboto jih čaka še zadnje 
srečanje tretjega dela prvenstva in sicer 
gostovanje pri ljubljanskem Vitalu. Izola 
igra v zadnjem čase vse bolje in zna 
biti, da se iz Ljubljane ne bodo vrnile 
praznih rok. BV 
Rokomet

POGLED 
/P S STRANI({(ifllll1 V

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tokrat bolj malo rezultatov po našem okusu. V 
domačem prvenstvu tudi to kolo ni bilo brez 
presenečenj. Stvari se počasi oblikujejo, nekaj 
manevrskega prostora še ostaja, zmankuje pa časa. 
Najtežje vse pada našim sosedom. Dva poraza, 
doma, z golom razlike. Razlaga, da je vmes strah 
pred uspehom je bolj naivne narave. Predvidevam 
kakšno zamenjavo, morda pa je ostalo še kaj

kredita. Hrpeljcem gre bolje od rok, zmagujejo, 
vendar pa bo višje kot tretje mesto ne bo šlo. Tri 
zadnje ekipe se bodo med seboj domenile kdo bo 
ostal v ligi, moje simpatije so za Krko. Želja po 
točkah se Izolanom tokrat ni uresničila.
Bili so zelo blizu, večji del tekme so vodili, v 
končnici pa so odpovedali strelci. Tudi B ligaši 
presenečajo. Po dolgem času so zmagali Scžanci in 
to kar četrti Dol. Presenetilo je tudi Grosuplje s 
točko proti drugemu na lestvici in si podaljšalo 
upanja. Izolankam tudi v tretje proti ljubljanski 
ekipi ni šlo. Poraz in to visok, tokrat za 
spremembo so boljše odigrale prvi polčas.Toda 
za naše tekme resnice šele prihajajo. V soboto 
bodo gostile Ptuj, premagati pa morajo še ekipo 
Brežic. Kiksa si dekleta ne smejo privoščiti saj je 
še nekaj kombinacij, ki jih lahko pripeljejo do 
izpada. Kako je težko zmagovati v gosteh so 
občutili naši prvaki. Bilo je za pričakovati nekaj 
podobnega, Evropa pač priznava samo "močne".

Razglabljati o spremljajočih stvareh ne pomaga, 
predvsem velja to za sodnike. Celjani poznajo 
stvari in upam da imajo tudi pravi recept za 
napredovanje. Ne gre pa pozabiti, da niso sami 
pri teh odločitvah. Tudi jaz ne smem pozabiti na 
zimske olimpijske igre. Prevelike oči smo imeli, 
tako naj bi se temu reklo. Dobili smo jih po 
repu. Previsoki cilji in ob tem se sliši, da stvari 
šepajo in to pri vrhu. Skoraj čudno pa se zdi, da 
so nekateri naši najboljši kar čez noč pozabili vse 
kar znajo. Toda kriviti njih tudi ni prav. Tiste ki 
stvari zapletajo, končno pa je smučarija čudna 
stvar. Vsem našim "delavcem” na tujem takoj 
uspe, doma pa jih niti blizu nočemo. Potrebne so 
spremembe, kako zopet privabiti nazaj naše 
strokovnjake je verjetno stvar visoke matematike 
ali pa samo dobre volje.

www.goldenindex.com
8



POKROVITELJ AMT IZOLA TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

1.SRI-ženske
DRŠ INNA R01GUN SVIŠ: IRK IZOLA 
33:22(17:131
Izolske odbojkarice so dobro igrale v prvem delu in proti 
nedvomno močnejši ekipi držale solidno razliko treh ali štirih 
zadetkov, v drugem delu pa je prišlo do nepričakovanega 
razpada sistema in previsokega poraza. Nedvomno je igra vse 
boljša in obeti za naslednjo sezono so zares dobri.

IBSHL-moški
RK SEVNICA: RD ISTRABENZ PLINI IZOLA 
30:26(12:13)
Fantje so v Sevnici odigrali po principu toplo - hladno. V 
prvem delu so igrali zbrano in dobro v napadu ter še boljše v 
obrambi ter celo vodili, v drugem delu pa so v obrambi 
nekoliko popustili, domači pa so tudi pritisnili na plin in 
poraz je prišel. Ni presenetljiv a tudi zmaga ne bi bila 
presenečenje.

Namizni tenis 
1.SNTL-članice 
llirija:Argeta 6:2
V 14. krogu prve državne lige je ekipa Argete nastopila v 
Ljubljani pri Iliriji, ki je trenutno druga v prvenstvu. Seveda 
se domačinke niso pustile presenetiti in so zanesljivo zmagale, 
po eno zmago za Izolanke pa sta prispevali Kristina Rahotin 
in Kristin Fatorič.

2. SNU-člani 
Škofja Loka:Arrigoni 3:6 
Rakek:Arrigoni 6:3

Košarka
3. SKL-zahod 17 krog
ŠO GALCU MAVRICA (KamnikLKK Izola 98:70 
(27:22.23:16.21:16.27:16)
grah so: Gustinčič T.(l), Stiplošek L.(2), Vukovič D.(6),

Bjeloševič D.(0), Terčelj M (4), Pečar R.(6), Rajčič S.(14), 
Haskič M.(17), Sušelj T.(20), trener: Uranjek D.
To je bila zadnja prvenstvena tekma za Izolske fante, zadnji 
krog prvenstva so namreč prosti. Gostitelji, Kamničani, so jih 
lepo sprejeli v dvorani, podobni naši v Livadah. Tekma se je 
začela v ostrem tempu z dobrim pokrivanjem centrov in
strelcev z razdalje. Ekipi sta bili enakovredni do zadnjih minut 
druge četrtine, ko je bil rezultat še vedno izenačen, v
naslednjih 3 minutah pa so domačini iz protinapadov povedli
za 12 točk.
V tretji četrtini so Izolani poizkušali s consko obrambo ki je 
bila na trenutke zelo dobro odigrana in razlika se ni bistveno 
spreminjala do konca tretje četrtine. Sojenje res ni bilo 
najboljše, ampak tako je pač v gosteh, ko tudi ob 
manjšem ugovarjanju plačaš to s tehnično napako in dvema (po 
sodniški oceni) nešportnimi napakami. Ker je bila zaradi 
objektivnih razlogov izolska klop prekratka je v četrti četrtini 
zmanjkalo moči, kar je nasprotnik izkoristil in s protinapadi 
dosegel zanesljivo zmago.
Kljub temu je treba za borbenost pohvaliti vse igralce, posebna 
pohvala pa gre mlademu Pečarju in Rajčiču ki je klub 
poškodovani roki dobro upravil svojo nalogo. (Ciano)

PLANICA 2006 
Ribari vabijo
Tudi letos se bomo udeležili zaključka svetovnega pokala v 
poletih na naši velikanki.
Avtobus bomo pričaklai pred stadionom V NEDELJO 
19.MARCA.
Odhod avtobusa bo točno ob 4.00 zjutraj, zamudnikov ne 
bomo čakali!! (Prihod domov okoli 18.00 ure)
Stroški izleta /prevoz+karta+malica/ 6.000,00 SIT na osebo. 
Prijavite se v prostorih društva Ribari v Gregorčičevi 21 vsak 
dan razen nedelje od 18.00 do 20.00 ure.
V slučaju premalo prijavljenih si pridržujemo pravico do 
odpovedi izleta.
1NFO 040-503 992 MIČO

20 ,et *

20 let delimo in 
praznujemo z vami

20%
POPUSTA

na kolesa: ELAN, GT, TREK , 
^ _ CULI, AURORA, AUTHOR..

ifj sobna kolesa, orbitreki, rolerji,

Izola, Kajuhova 28, Tel.: 05/640 12 40,smuči ELAN- OR,ON’ sanke> bobi
■ j| * | ..a Akcija velja za nakup nad 20.000.00 sit v gotovini.www.nTosa.si, e-mail: rito5a@slol.net Trganje ak^e od 20.01.2006 do 20.03.2006
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V Izoli dogaja

TUDI PUSTOVANJE JE KULTURNI DOGODEK
V petek, 24. februarja se je v v Multimedijskem prostoru KT1 še 
zadnjič zgodilo umetniško ustvarjanje, ki poteka sočasno s 
petkovim glasbenim eventom E-rotica.
Filipinino, avtor projekta Inter-akt, je tokrat za inspiracijo vzel Aneto 
Salihovič, prvo spremljevalko Miss Slovenije 2005. Nastala je nova 
in hkrati zadnja slika, ki se bo aprila pridružila razstavi slik, ki so 
nastajale v sklopu že omenjenega projekta Inter-akt, pri katerem je 
mladi slikar pred očmi obiskovalcev KT1 upodabljal dekle, ki v 
improviziranem umetniškem ateljeju KT1 pozira v spodnjem perilu.
Za razliko od Multimedijskega prostora KT1, ki je dejansko v lasti 
Občine Izola, ki je lastnica prostorov in celotne opreme, pa ima več 
težav najemnik največje izolske koncertne dvorane poimenovane Eho 
klub. Pa se ni zapletlo zaradi kakšnih nepravilnosti, saj je najemnik 
poskrbel za vse varnostne ukrepe, kar so pred dnevi menda preverjali 
tudi inšpektorji. Zapletlo se je ob ponovnem podpisu pogodbe z 
lastnikom stavbe v kateri je urejena dvorana. Toda, kot vse kaže sta 
se obe strani le dogovorili o podaljšanju pogopdbe, kar bi pomenilo, 
da bo klub lahko ponudil gostoljubje različnim prireditvam za 
različne generacije Izolanov. Od pričakovanih prireditev je menda vse 
pripravljeno za izbor nastopajočih na prireditvi Rock Otočec, ki naj bi 
se zgodila v Izoli v soorganizaciji Mi kluba in Eho kluba.

ZAKAJ ODPRTI PORTON?
V četrtek zvečer so v mestni knjižnici predstavili pesniško zbirko Odprti 
porton, ki jo je oblikovalo trinajstih izolskih pesnikov in pisateljev, ki so 
združeni v Literarno sekcijo Centra za kulturo, šport in prireditve. V 
Odprtem portonu se predstavljajo: Ada Silova, Amina Dudine, Dora 
Beržan, Dragica Fičur, Ernest Cah, Milenka Arsenov, Marija Krstič, 
Marinella Alba Reja, Matea Kocjančič, Srečko Lisjak, Štefanija Butala, 
Tura Bevitori in Zvone Batista.
Seveda je bila dvorana v mestni knjižnici polna, bilo je svečano in 
polno emocij hkrati, Ernest Cah pa je o razlogih za izid zbirke 
povedal:
Odprti porton je zato, ker je vse manj odprtih vrat: za kulturo, za 
človeka, za človeške ideale, za družbo in družbene odnose na 
splošno. Vse več je razvrednotenih vrednot. Vse se podreja 
individualizmu, neoliberalizmu in neokonservativizmu. In ker je 
človek družbeno bitje, lahko živi in preživi le v sožitju s 
sočlovekom. Zato se morajo ta nasprotja začeti lomiti prav v kulturi 
in prav tu smo poklicani vsi, ki karkoli pišemo, naj gre za amaterje, 
samorastnike ali profesionalne pisce. Moramo prav mi začeti 
preobračati stvari.
Napačno bi bilo, če bi se zapirali v lastne izme in s tem zavirali 
razvoj kulturi, a še bolj bi bilo napačno, če bi se vračali nazaj v 
srednji vek, ker vsi dobro vemo, daje bil to vek mračnjaštva.
Na prvi strani naše revije se zrcalijo odprta vrata doma, našega 
velikega pesnika: PASQUALE BESENGHI DEGLI UGHI, ki je 
doživel in občutil vso bedo takratne oblasti. Bil je veliki poet a ker 
je bičal tedanje oblastnike je bil že za časa življenja zapostavljen. A 
tudi po smrti mu ni bila izkazana čast in slava. V Trstu je bil 
pokopan na komunalnem pokopališču, v današnjem žargonu bi rekli, 
med klošarji. Njegov grob ni zaznamovan. Za njim se je zabrisala 
vsaka sled. Franko Siljan je pesnika imenoval »UN POETA 
CONTROCORRENTE«. Pesnik, ki je plaval proti toku. Take pesnike, 
pisatelje pa so v zgodovini zanemarjali in podcenjevali. Vprašati pa 
se moramo, ali so danes taki ljudje, ki plavajo proti toku zaželjeni. 
Gotovo ne!
A če hočemo tok spremeniti in ga usmeriti v pravo strugo, so tudi 
danes potrebni ljudje, ki plavajo prosti toku.
Na zadnji strani naše revije se odpira drugi porton, simbol naše 
Izole. Pomen tega portona je zelo pozorno opisala naša pesnica Dora 
Beržan v pesmi »El porton«. Da bi razumeli kalvarijo, ki so jo 
doživljale žene, ki so vstopale skozi ta porton, morate dihati istrski 
zrak iz 19. in 20. stoletja. Nekaj tega boste razbrali iz oinenjene 
pesmi. Ta porton moramo ohraniti odprtega za bodoče rodove in naj 
jim prinaša boljši kos kruha kot gaje v preteklosti.
Ze naslednja številka »Odprtega portona « bo zagotovo zanimiva, saj 
bo v celoti dvojezična, zato bo nosila naslov Odprti porton II - II 
Portone aperto secondo.
V ZELENI POMLADI, ZATO NAJ NAŠE CVETJE,
KO SMO BILI ŠE MLADI, ZDAJ V JESENI, ŠE DOLGO 
PESMI NISMO PISALI, DOLGO CVETI!

Za nami sta dva dneva pustovanja, maškar, dobre glasbe in predvsem 
dobre volje. V soboto je za glasbeno podlago velikega srečanja 
maškar v Shoto klubu skrbel DJ HUM$KY s svojo odtrgano etno 
elektronsko glasbo, v torek zvečer pa je Chiipa izkoristil priložnost 
in zavrtel cel arzenal indic glasbe, ki je šla presenetljivo dobro v 
plesne čevlje. In kdo je zmagal na izboru mask: Ekipno ZVGZda Z 
DOdigardl posamično paPIllO, ki je bil Neva. Druga je bilaŽirafa, tretja 
pa Šmit Nagrade so bile poučne in predvsem koristne.

PETEK 03.03.2006 OB 22.30
NEW NOISE 2 (EMOCORE FESTIVAL)
One Kick Setup (ijuiiijana) 
llnfinished (Ljubljana)
Prvi slovenski potujoči emocore festival se bo za en večer ustavil 
tudi v podbelvederski dolini, in to z dvema bendoma: One Kick 
Setup in Unfinished. Obe skupini sta razmeroma novi na sceni. One 
Kick Setup so nekakšo logično nadaljevanje manj cmo in bolj 
skaterskih Dreamvvalk, in vsebujejo vse prvine žanra. Emo petje, emo 
kitare, emo ritmiko in emo "sereamanje". Unfinished so mlada 
skupina prav tako iz Ljubljane, ki se poslužuje podobnih glasbenih 
ukan za predstavljanje lastnih zvočnih produktov. Prispevek: 600 sit.

SOBOTA 04.03.2006 OB 22.30 
MlSSJBCG (kranj) - tri p hop
Po nekaj letih se kranjski psihadelični trip hoperji vračajo v Shoto 
klub. Prvi obisk se je zgodil ob izidu prve dolgoprogaške plate, drugi 
pa ob napovedanem (ne pa že čisto potrjenem) izidu tretje. Vmes se 
je marsikaj zgodilo, izšla je seveda druga, med poslušalstvom zelo 

dobro sprejeta, celovečerna stvaritev, nekaj 
koncertov, nekaj dozorevanja, nekaj videov, 
nekaj nastopov na nacionalki, nekaj intervjujev 
in vse kar pač počne zanimiv in kvaliteten 
bend v tej deželi pod alpskim soncem. Glasba 
Miss.Bee je kar težko opredeljiva, saj se giblje 
od klasičnih trip hoperskih trikov, pa do 
jazzerskih kitar, plesno elektronskih ritmov in 
mehkega popa. So nedvomno dobrodošla 
osvežitev domače glasbene scene in vredni 
podpore.
Prispevek: 1000 sit.
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• • ČETRTEK 2. marec
Kino Odeon

ob 18.00 Vojna drama - MARINEC-Jarhcad/Režija: SamMendes 
Gl. vloge: Jake Gyllenhaal, Chris Cooper, Peter Sarsgaard 

Zgodba o življenju enote marincev v času operacij Puščavski ščit in Puščavski vihar.

• • PETEK 3. marec
Kino Odeon

ob 18.00 Vojna drama - MARINEC - Jarhead - Režija: Sam Mendes

• • SOBOTA 4. marec
Palača MANZIOLI Izola 

ob 19.00 uri Mozart Abend 
Koncert ob 250. obletnici rojstva Wolfganga 

Amadeusa Mozarta
Nastopajo: Neven Stipanov (bariton, klarinet), 

Federica Volpi (sopran), Eleonora Matijašič (sopran), 
Vesna Topič (mezzosoprano), Elisabetta BufFulini (klavir), 

Ondina Matijašič Pucer (povezovanje) 
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola

Kino Odeon
ob 18.00 Vojna drama - MARINEC - Jarhead - Režija: Sam Mendes

• • NEDELJA 5. marec
Kino Odeon

ob 18.00 Vojna drama - MARINEC - Jarhead - Režija: Sam Mendes 
ob 20.30 PRI STRICU IDRIZU - Kod amidže Idriza / Režija in scenarij: Pjer Žalica 

Gl. vloge: MustafaNadarevic, Senad Basic, Halid Beslič...
Film izpostavlja pozitivnost, ki mora nastati z zavestno odločitvijo človeka, živečega v 

grenkih in težkih življenjskih pogojih

• • PONEDELJEK E.marec
Kino Odeon

ob 20.30 PRI STRICU IDRIZU - Kod amidže Idriza /Režija in scenarij: Pjer Žalica

• • TOREK J.marec
Kino Odeon

ob 18.00 PRI STRICU IDRIZU - Kod amidže Idriza / Režija in scenarij: Pjer Žalica

ob 20.00 - KINO V ŽIVO - Večer z ustvarjalci!
Gosti večera: Sašo Podgoršek in Jožko Rutar

KAJ BOŠ POČEL, KO PRIDEŠ VEN OD TU? / Režija: Sašo Podgoršek

Scenarij: Iztok Kovač in Sašo Podgoršek 
Gl. vloge: Karmit Burian, Julyen Hamilton, Gali Kaner, Iztok Kovač...

Film večkrat nagrajenega ustvarjalnega tandema Kovač - Podgoršek je kompleksna 
pokrajina improviziranih situacij, potopljenih v brezčasnost mreže rudniških rovov 

prepredenih pod Trbovljami. Gosta večera, ki bosta film tudi predstavila sta režiser in 
scenarist - Sašo Podgoršek in producent - Jožko Rutar.

(ponovitve - 8 - 10.3. ob 20.00)

■ • • SREDA B.marec
Palača MANZIOLI Izola 

ob 17.00 uri prireditev Ženske in vino

otvoritev razstave fotografij 
Luciana Kleve

Večer bo povezoval Franco Juri, 
ob glasbi etno skupine Vruja.

Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola

Mestna knjižnica Izola
ob 19. uri družabni večer s Katarino Kalaba, ki bo predstavila svojo 

pesniško zbirko z naslovom »Sem, kakršna sem«,
Katarina je ob sladkorni bolezni ohranila le 20% vida. Ko je v sozvočju s seboj prišla do 

spoznanja, da je najboljša pot vedno le NAPREJ, je njen ustvarjalni izvir neusahljiv. 
Avtorica nas bo obogatila s svojimi pesmimi, kijih poje in recitira ob spremljavi kitare.

Kino Odeon
ob 18.00 PRI STRICU IDRIZU - Kod amidže Idriza Režija in scenarij: Pjer Žalica 
ob 20.00 KAJ BOŠ POČEL, KO PRIDEŠ VEN OD TU? Režija: Sašo Podgoršek

galeri jalN SUIj A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05/641 53 03 . j < , *
razstava
MATIJA 
MILKOVIČ
BIL0SLAV KHIM6
»SREČAL SEM SE S SMRTJO, DA SE NE BO TREBA VAM. NIKOLI NE OMAHUJTE!«

galerija ALGA
razstava slik avtorice
DRAGICE MICKI

Galerija Loža Koper

Andraž Šalamun Slike

Kavarna Zvon - Izola Slikarska razstava

Silvio Majkus 
OLJKE in SOLINE

galerija
ARI SOCIETV
razstavlja nemška slikarka
MARA

Palača MANZIOLI Izola
Razstava Mediteranska Knjižnica

in razstava
Tečaja restavriranja lesa

IMAŠ NEKO POSEBNO ZNANJE?
BI TO ZNANJE RAD DELIL Z DRUGIMI?

IŠČEŠ NEKO POSEBNO ZNANJE?

LAHKO TI POMAGAMO!

OBIŠČI NAS V PROSTORIH SREDIŠČA ZA 
SAMOSTOJNO UČENJE IN BORZE ZNANJA V MESTNI 

KNJIŽNICI IZOLA
LAHKO NAS TUDI POKLIČEŠ NA 05/66 31 282 (284) 

ALI NAM PIŠEŠ NA izola@borzaznanja.si

Rodoslovci, pozor!!!
Naslednji sestanek Obalne sekcije rodoslovnega društva bo v 
četrtek, 2.marca ob 16. uri v mestni knjižnici Izola.
Vabljeni!________________________________



Otroci v Livadah ^ v ^

KNIIŽNICA NI OTROŠKO IGRI5CE
Končno je mesto Izola dočakalo novo in lepo urejeno, svetlo ter 
prostorno Mestno knjižnico s prijaznim osebjem in bogato ponudbo knjig. 
Zal kot redni obiskovalci knjižnice ugotavljamo, da je le ta postala 
prostor druženja za otroke in mladino, ki se v Livadah nima kam dati. 
Vse bi bilo lepo in prav, če se ne bi obnašali skrajno neprimerno, 
bili preglasni ter zelo nesramni do zaposlenih in do obiskovalcev.
V knjižnico prihajajo z žogami, rolkami, mobilnimi telefoni, ki kar naprej 
zvonijo, s sendviči in pijačo in se tu počutijo kot doma. Hišnega reda ne 
upoštevajo, za opozorila zaposlenih pa se sploh ne zmenijo. Ko vstopijo, 
niti ne pozdravijo. Zbirajo se pred knjižnico in kričijo, da je že težko 
vstopiti. Včasih celo na ves glas hupajo s trobljami na kolesih, ki jih 
pripeljejo s seboj. Bralci se sprašujemo, ali je knjižnica postala dnevni 
dom za otroke in mladino in tudi, ali starši teh otrok sploh vedo, kaj 
njihovi potomci v dolgih urah, ko naj bi se v knjižnici učili ali bili na 
internetu, v resnici sploh počnejo. Ne motijo samo knjižničark, ki jih ne 
morejo več obvladovati, saj so že nasilni s svojo nesramnostjo, motijo tudi 
nas obiskovalce, ki prihajamo študirat ali brat v čitalnico ter si izposojat 
knjige.
Menimo, da Livade nujno potrebujejo nek dnevni center, kjer bi se 
mladina in otroci lahko zbirali, knjižnica pa naj ostane to, kar je njen 
namen: hram kulture, kjer vladajo prijaznost, tišina, spoštovanje in lepo 
vedenje. (Bralci in obiskovalci knjižnice)

(3)
LJUDSKA UNIVERZA KOPER 

UNIVLRSITA PO POLAKE CAPOP1STR1A

Vabimo vas k vpisu v drugi semester za: 
visokošolski strokovni program

-Poslovna ekonomija v sodelovanju z Ekonomsko poslovno 
fakulteto Maribor,

-Poslovni asistent - študij na daljavo v sodelovanju z VSŠ 
DOBA iz Maribora .

Predstavitev študija bo 2. 3. ob 18. uri na sedežu univerze.

višješolski stroko vni program
Komercialist in Poslovni sekretar

- študij na daljavo v sodelovanju z VŠS DOBA iz Maribora.
Predstavitev študija bo 2. 3. ob 16. uri na sedežu univerze.

Vpišete se lahko tudi v naslednje tečaie in programe:
Programi za srednjo šolo: predšolska vzgoja, prodajalec in 

ekonomski tehnik

Program usposabljanja - za knjigovodje, socialne oskrbovalce 
na domu, upravljalce gradbene mehanizacije

Jezikovni tečaji - angleški, italijanski, nemški, francoski, 
španski, ruski, kitajski jezik - splošni in poslovni, po meri 

naročnika in slovenščina za tujce

Računalništvo - začetni in nadaljevalni tečaj, ECDL

Programi za prosti čas - voditelji čolnov, šivanje ...
V Svetovalnem središču Koper (ISIO) nudimo tudi brezplačno 

svetovanje za izobraževanje, v Središču za samostojno 
učenje pa brezplačno učenje s pomočjo računalniških 

programov.
Cankarjeva 33 Koper, 05/612-80-00, 

www.lu-koper.si. info@lu-koDer.si

MAČEK TOBI 
IŠČE DRUŽINO
Ambulanta za male živali Lara iz 
Izole, odda tega prisrčnega, 
prijaznega, zdravega 4 mesečnega 
lobija, ki nujno rabi ljubeče 
lastnike!

Pokličite na GSM 031/344832

^ . -.....

PASTI ZA PEŠCE V IZOLI
Ob pošti Jagodje, na javnem platoju, kjer hodi 
mnogo pešcev, že dalj časa iz tal oziroma pločnika 
štrlijo cevi. O tem sem pred približno 3 tedni obvestil 
občinsko inšpekcijo, rezultat (ne)ukrepa pa je viden na 
fotografiji z zadnjega februarskega dne. Z neverjetno 
številnimi bodočimi obvestilnimi (reklamnimi?) tablami 
bo pozornost pešcev usmerjena v zrak, na tleh pa jih 
čakajo presenečenja. (Horvat Anton)

MOJ PRIJATELJ PERO

PERO JE MOJ SOSED V SLUŽBI. ON ŠIVA JADRA. NAJBRŽ JE 
PRIDEN V SLUŽBI. JAZ TAKO MISLIM. ENO JADRO JE PRINESEL 
NAM ZA DAN ODPRTIH VRAT. NAPISAL JE, DA JE VESEL, DA JE 
NAŠ SOSED.
JAZ VEM, DA JE MOJ PRIJATELJ, KER JE PRIJAZEN Z MANO. 
PRIDE ME VEČKRAT POGLEDAT V SLUŽBO. GA SKRBI, ČE ME 
BOLI NOGA. SEM ŽE BIL GOR V BOLNICI ZARADI TE NOGE. 
NJEMU JE ŽAL, ČE MENE KAJ BOLI.
JAZ BI RAD, DA BI PERO PRIŠEL K MENI NA OBISK KOT PRIDE 
ALDO K MOJEMU OČETU. RAD BI GA POVABIL NA PIJAČO. ZA 
NOVO LETO GA BOM POVABIL K NAM NA FEŠTO, DA BO 
PLESAL S KAKŠNO PUNCO. MA SAMO NE Z MOJO.
ON ME VEČKRAT POKLIČE PO TELEFONU. Ml TUDI ČESTITA, KO 
MI KAJ ZMAGAMO. PERO JE RES PRIJATELJ. JAZ IMAM PEROTA 
RAD. (ALEŠ)

Žlico Brodeta urejajo varovanci Varstveno delovnega centra Koper._________
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La mascherata
Vogliate scusare la mia ingenuita, čari 
connazionali e concittadini, e soprattutto 
cercate di noti interpretarla come animositd 
o, peggio, come ipocrisia. Ero e sono ancor 
sempre sinceramente convinto che quanto un 
tempo veniva identificato come “amor di 
patria”, oppure come “orgoglio nazionale”, 
oppureancoracome “dignitddiunacosciente 
appartenenza culturale e storica”, oppure 
piii semplicemente come “coscienza delle 
proprie radici”, dovesse rappresentare un 
sentiment o ben piii forte e saldo rispetto ali e 
piccolegelosiedigruppo, aifacilifrazionismi 
di par te, alle ripicche della superbia o, perche 
no?, ai piccoli opportunismi del tornaconto 
personale.
Invece eprobabile che misiasempre sbagliato, 
almeno per quanto riguarda una parte della 
nostra Comunita. Una constatazione che viene 
spontanea a giudicare dalle presenze che 
siamo riusciti a contare alla serata 
organizzata in onore del 90.esimo 
anniversario della mor te deli 'insigne studioso 
isolcmo, Domenico Lovisato. Esiliatodue volte 
dal la s ua cittd na tal e per i suoiforti sentimenti 
italiani: pr ima, in vita, per ordine del po ter e 
austroungarico, poi, da morto, per volere del 
potere popolare. Oppure, del numero di 
presenze che abbiamo contato appena una 
settimana prima al concerlo dedicato al 
250.esimo anniversario di Mozart. Non 
soltanto per omaggiare il grande musicista, 
ma soprattutto per dar e atto ali 'Orchestrada 
camera del Friuli Venezia Giulia composta 
da ben 17 elementi. Un 'occasione mancata, 
almeno in parte, per dire alla nostra Matrice 
Nazionale: "guarda, siamo venuti per 
dimostrartiche cisiamo, che siamo in tanti ed 
apprezziamo quantofai per mantenere vivo il 
nostro sentimenta nazionale e culturale! ” A 
dire il vero, a dare nelEocchio e urtare la 
nostra sensibilita piii che le scarse presenze 
sono stale in entrambi i časi le troppe 
“eccellenti assenze". Per un mancato 
omaggio alla figura del Lovisato e per un 
mancato riconoscimento alla cultura 
istituzionale della vidna regione Friuli- 
Venezia Giulia.
In compenso, a rallegrarci sono intervenute 
in questi giorni le mascherate, ciascuno le 
proprie, ciascuno dietro il proprio steccato, 
ciascuno con il proprio codice da non 
confondere con quello degli altri, tanto per 
non correre il rischio, magari, di un incontro 
casuale e - non sia mai! - di un saluto! 
Naturalmente, tutto giustificato dal desiderio, 
sempre gratificante, di far felici i nos tri 
bambini. Che domani, magari, non sapranno 
riconoscersi in quanto rappresentanti della 
stessa memoria storica, della stessa 
tradizione, della stessa lingua e della stessa 
popolazione italiana, isolana e istriana, ma 
per aver celebrato assieme in tenera eta le 
ben piii importanti tradizioni del carnevale!

Silvano San

La biblioteca intitolata a 
Domenico Lovisato

Presenti il sindaco di Isola, sig.ra Breda Pečan, ed ii Console generale d’ltalia a Capodistria, 
Carle Gambacurta, inaugurata a Palazzo Manzioli la mostra del libro per ragazzi “La Biblioteca 
del Mediterraneo’’, allestita in collaborazione con la Regione Sardegna. La biblioteca della nostra 
Comunita e stata intitolata alllnsigne studioso isolano, Domenico Lovisato, del quale ricorre in 
guesti giorni il 90.esimo anniversario della morte.
Nel suo discorso la presidente della Comunita Autogestita della Nazionalita Italiana di Isola, Lilia 
Peterzol, ha sottolineato 1’importanza delle due iniziative che idealmente ricollegano la nostra 
cittadina alla Sardegna e a Cagliari, dove il Lovisato ha insegnato, dove il Museo di Mineralogia 
porta il suo nome e dove nposa nel locale cimitero assieme alla moglie.
Silvano Sau, dal canto suo, ha illustrato la figura del Lovisato che, come ha detto, e stato esiliato 
dalla sua citta natale due volte: mentre era in vita perche sgradito alle autorita austroungariche, 
dopo morto - nel 1952 - guando venne tolta la lapide dalla sua časa natale, perche sgradito alle 
autoritš delfallora potere popolare.
Grazie alla collaborazione del dottor Piergianni Cocco che, a nome della Regione Sardegna, ha 
organizzato la mostra della biblioteca mediterranea, i presenti hanno avuto la possibilita di 
vedere un breve filmato di Cagliari, compresi gli edifici deH’Universitš, del Museo e della tomba 
del Lovisato, e di gustare alcuni sapori originali della terra Sarda.
Infine, il Sindaco di Isola, sign. Pečan, ha provveduto a scoprire Tinsegna con 1’intitolazione della 
nostra biblioteca a Domenico Lovisato.

Carnevale di qua, carnevale di la...

Počite le maschere in circolazione sabata e domenica scorsi. Meno ancora ce ne sono State nei balli mascherati 
per bambini organizzati dalle due Comunita degli Italiani. Specialmente al "Ballo delle bambole ” detla “Dante" 
!e maschere si potevano contare sulle tlita di due mani. Un po' meglio alla “Besenghi ”, dove sono stale premiate 
le tre migliori: il cannibale, la tartaruga ninja e il clown. Forse si poteva organizzare un ballo mascherato in 
comune. Forse.

Testo e foto: Claudio Clticco



Scuola elementare: a colloquio con il Preside.
Quando ormai abbiamo oltrepassato la meta delPanno scolastico e sono arrivate anche le 
vacanze invemali, abbiamo parlato con 11 Preside della Scuola elementare Dante Alighieri 
per avere informazioni sulla situazione nelPistituto. Come costatato dal dott. Luciano 
Monica, la rccinzione del cortile č stata riparata o rifatta. Tutte le parti soleggiate 
delPedificio, oltre alle tende esteme, hanno pure le veneziane. Importante serie dl 
investimenti e stata apportata alla tecnologia informatica. Ormai tutte le aule hanno un 
Computer con monitor adeguati, mentre si sta rinforzando la rete per rendere possibili i 
collegamenti Internet con il sistema ADSL. Rimane il problema dei softvvare didattici in 
lingua italiana, non reperibili in Slovenia. Nella normale manutenzione rientrano la 
tinteggiatura delle pareti nelle aule e nei corridoi e la laccatura dei pavimenti a parquet. Si 
acquisterannogli armadi guardaroba pure per gli alunni delle classi dallaprima allaquinta. 
E partito il progetto Cento parole in scena, mentre sono State inviate le richieste per 
Padesione a due progetti europei Comenius, uno per gli alunni delle prime cinque classi e 
uno per gli alunni piti grandi. Le attivita nelPambito dei progetti comprendono pure la 
continuazione delle attivita comuni nelPambito del progetto Mano nella mano con lascuola 
austriaca di Amstel e le scuola slovene di Muta e Šentilj, con il coinvolgimento della scuola 
italiana di Buie e di una scuola ungherese. Le scuole checollaborano aquesto progetto sono 
scuole di lingue diverse e scuole frontaliere. Sono previste uscite comuni in Ungheria e 
sulPisola di Vcglia, dove gli alunni partcciperanno ad un breve corso di lingua slovena, 
italiana e tedesca.
Un sogno nel cassetto della serivania del Preside e il progetto Dante, tendente ad allargare 
la visibilita della scuola alPesterno, che potrebbe sfociare pure con la posa di un busto del 
so mmo poeta davanti alPedificio scolastico, nellazonadegli ulivi piantati in varic occasioni 
da diverse illustri personalita, tra cui due capi di stato. “// nostro istituto conferma cmcora 
una volta di avere imboccato con successo la strada del passaggio dalla scuola di 
programmazione alla scuola di progettazione”, conclude con soddisfazione il dr. 
Luciano Monica. Alla fine siamo informati su un successo delPintero Istituto nelPopera 
di sensibilizzazione sulPopportunitadi aderirealPAssociazione dei genitori dei bambini e 
degli alunni, volutaalcuni anni fadal Consolato generale di ItaliaaCapodistria. Le adesioni 
sono State cosi numerose che ITstituto, sia la scuola materna, sia la scuola elementare, ha 
a disposizione una consistente somma di denaro.

Marino Maurel

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Presentata alla Biblioteca Civica di /sobi la raccolta dipoesie e prosa “Odprtiporton ” 
(Portone aperto). II progetto e stato realizzato dal Circolo letterario che opera presso 
il Centroper bi Cultura, lo Šport e le Manifestazioni di /sola e vi hanno partecipato con 
i loro lavori hen tredici artisti isolani, tra cui te nostre connazionali Dora Beržan, Tura 
Bevitori, Amina Dudine, Mattea Kocijančič e Murinella Alba Reja. Durante la 
simpatica serata gli autori hanno letto aleune delle biro opere.

Il complesso musicale Bonijica 
Emihana Veneta, ospiteallaseconda 
serata di Ethno/nsula 2006, non ha 
deiuso le aspettative: azzeccata la 
scelta del programma e ottima la 
performance, sia dei singoli sia di 
gruppo, sia strumenta/e sia vocale. 
Il gruppo etno-music emiliano ha 
davvero entusiasmato il puhblico 
presen te alla Časa Manzioli-Lovisato 
di Isola. Dopo la serata tzigana di E 
Bairav Ensembie del mese scorso, la 
sala al piano nabile di Palazzo 
Manzioli ha visto Pesibizione del 

gruppo di mušica etno Bonijica E mili a na Veneta, attualmente composto da Claudio 
Caroli - contrabbasso e voce, (Valter Sigolo - fisarmonica, Marco Mainini - voce, 
piva (cornamusa), chitarra, Alessandro Mottaran - piva, mandoloncello, voce, e 
Marco Dainese - viola, voce - tutti provenienti da Reggio Emilia e Rovigo.

Testo e foto: C. C.

Puhblico interessato alPinaugura- 
zione delta mostra dedicata al 
restauro dellegno, organizzata dali’ 
Associazione “Mediterraneum”. La 
vernice e stata simpaticamente upe rt a 
da una scenetta in dialetto isolano 
che - come č stato rileva to - rappre- 
senta pure una forma di restauro 
delle tradizioni locali. A parlare della 
mostra e dei lavori esposti Grazteila 
Viola e Judita Miško, e a name della 
C AN di Isola il vicepresidente Silvano 
Sau. La mostra rimana aperta fino 
al 7 maržo.

Testo e Joto: C. C.

Si dice e non si dice...
Dedichiamoci al sostantivo “massa”. Vi diciamo che e una voce che dovrebbe 
essere lasciata alla terminologia della fisica. Ma e diffusissima, anche in modi 
come: cultura di massa, comunicazioni di massa. Non si dica: andare in massa 
allo stadio; si sono ribellati in massa; educare le masse. Si dira: andiamo tutti 
ailo stadio; si sono ribellati concordemente; educare il popolo.

G.S.

Non c'e piu religione
Su queste pagine abbiamo piu volte denunciato i masticatori 
sputacchioni che rendono vomitevoli i selciati delle vie e viuzze di 
Isola. Ma a nulla e servito. Forse sarebbe il caso dirisolvere guesto 
male estremo con rimedi estremi. Come lo hanno fatto piu di un 
decennio fa a Singapore, dove sono State decretate multe di 250 
e piii dollari per coloro che venissero sorpresi a liberarsi della 
gomma da masticare per le vie della cittš. Risultato che di 
chewing-gum sulle strade di guella citta deli’ Estremo Oriente non 
c'd piii traccia. Questa sarebbe veramente una buona misura da 
applicare anche a časa nostra. O tentare la via meno repressiva, 
pero, a nostro avviso, alguanto educativa adottata a Prato, in 
Toscana, dove hanno deciso di esporre dei cartelli che recitano: 
“Permotivi diigiene e vietato sputareperterra". E visto che a Prato 
vive la piu numerosa comunitš cinese djtalia, hanno pensato di 
pubblicarli tanto in italiano guanto in cinese. Certamente un 
esempio da seguire anche da noi a Isola, dato che viviamo in una 
zona mistilingue, dove, naturaimente, almeno per il momento, la 
lingua cinese non c’entra affatto.

Gianfranco Siljan

ATTIVITA comunitarie

Biblioteca Domenico Lovisato
Orario d’apertura: da lunedi a venerdi, 
dalle ore 16.30 alle 19.30 (Palazzo 
Manzioli).

Biblioteca Civica
Ora della favola in lingua italiana: 
ogni mercoledi alle ore 17, nella Sala 
cristallina delle fiabe (Via Fronte di 
Liberazione 15)

Manifestazioni Culturali

Giovedi2 maržo, ore 17.00, Palazzo 
Manzioli
PRESENTAZIONE DELL’ 
EDIZIONE SPEC1ALE DE “LA 
COLOMBA” (periodico della 
“Dante”) dal titolo“Isolael’istruzione 
nel secolo XIX” .
Organizzctzione: CI “Dante
Alighieri" Isola

Sabato 4 maržo, ore 19.00, Palazzo 
Manzioli
“MOZART ABEND” - concerto in 
occasione del 250. esimo anniversario 
della nascita di Wolfgang Amadeus 
Mozart. Interpreti: Neven Stipanov - 
baritono, clarinetto, Federica Volpi - 
soprano, Eleonora Matijašič - soprano, 
Vesna Topič - mezzosoprane, 
Elisabetta Buffulini - pianoforte, 
Ondina Matijašič Pucer - letture. 
Organizzazione: CAN Isola.

Sabato 4 maržo, Umago 
Il CORO MISTO “HALIAETUM” 
della Comunitš degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” di 
Isola, diretto dal Maestro Giuliano 
Goruppi, parteciperH alla rassegna 
“Umago Canta”.

Organizzazione: CI "P. Besenghi 
degli Ughi’’Isola

Mercoledi 8 maržo, ore 17.00, 
Palazzo Manzioli
MOSTRA DEDICATA A LUCIANO 
KLEVA-AbbinataalPinaugurazione 
delFesposizione una degustazione dei 
vini della Cantina Žaro. La serata šara 
allietata dal gruppo musicale “Vruja”. 
Conduttore: Franco Juri. 
Organizzazione: CAN Isola, Comune 
Isola, Bruno Žaro, Unione Italiana 
Fiume, Centro Carlo Combi 
Capodistria

Giovedi 9 maržo, ore 18.00, Teatro 
Comunalc di Capodistria
IN PIASETA - spettacolo scenico 
dialettale di Amina Dudine, 
ambientato agli inizi del XX secolo. 
In scena il Gruppo Folk Giovanile 
della Comunita degli Italiani “Dante 
Alighieri” di Isola.
Organizzazione: Fondo Pubblico per 
le Attivita Culturali della Slovenia e 
CI “S. Santorio" di Capodistria

Venerdi 10 maržo, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli
SERATA LETTERARIA:
presentazione del vohune “Memorie 
e identita” di Monika Bertok, edito da 
II Trillo.
Organizzazione: CAN Isola

Sabato 11 maržo, ore 20,00: Časa 
della Cultura di Isola
GIOVANIN GA PERSO EL COPIN 
- spettacolo del Gruppo Teatrale “II 
Gabbiano” di Trieste. 
Organizzazione: CI “P. Besenghi 
degli Ughi"Isola

Martedi 7 maržo, ore 18,00, Palazzo 
Manzioli
GLI UCCELLI DELLTSTRIA - 
conferenza del prof. Loris Dilena 
organizzata in collaborazione con 
1’Unione Italiana di Fiume e 
FUniversita Popolare di Trieste.
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KRIMINALNE
OTROCI NISO KRIVI
Izolanka je podala kazensko ovadbo zoper lastnega moža zaradi nasilniškega obnašanja. Kot je 
povedalapolicistom je bil mož nasilen do nje celo v prisotnosti otrok, ki seveda niso prav nič krivi.
ČAS SKROPLJENjA PRIHAJA
Čeprav je zunaj še huda zima je pomlad očitno pred vrati in pomladanska dela v vinogradih in 
sadovnjakih tudi. Izolan je namreč sporočil, da mu je neznanec ukradel dve bakreni škropilnici.
TIRALICA JE POMAGALA
Policisti uporabljajo tiralice zato da z njihovo pomočjo lovijo barabe. Izolski dečki so bili 
prejšnji teden uspešni, saj so s pomočjo tiralice prijeli moškega, ki so ga zelo iskali 
ljubljanski policisti. Dobil je brezplačno vožnjo do Ljubljane.
FILME BO GLEDAL
Kaj pa bi drugega lahko počel neznanec, ki je v trgovini s tehničnim blagom ukradel DVD 
predvajalnik. Da bi se mu vsaj hitro pokvaril, zdaj ko nima garancije.
ZA SUHO GRLO
Iz gostilne so sporočili, da imajo gosta, ki nikakor noče zapustiti gostilae. Dečki so izvedeli, 
da je možakar v gostilni jedel, na koncu pa je naročil še pijačo, seveda ne brezalkoholno. 
Ker mu natakarica ni hotela postreči, saj je bil že zelo razposajen, se je zelo razjezil, tako da 
so ga dečki morali pospremiti do doma.
PRESIHAJOČE KOLO
Izolan je dečkom sporočil, da so mu ukradli gorsko kolo. Čez nekaj dni pa ga je našel na 
drugem koncu mesta. Očitno ni šlo za gorsko ampak za presihajoče kolo.
PREGNALA GA JE
Izolanka je pogumno pregnala vlomilca, ki je nameraval vstopiti v njeno hišo. Pogumnež je 
pred tem splezal na balkon in z opeko razbil steklo, ob srečanju z občanko pa mu je 
zmanjkalo poguma.
SEJMA SE NI
Neznanec se očitno zanima za nakup čolna, ker pa nobenega sejma še ni v bližini je na skrivaj 
vstopil v delavnico, kjer izdelujejo čolne. Očitno je dobro pregledal ponudbo, odločil pa se še ni.
TEŽAVE Z DIHANJEM
Očitno imajo nekateri zaradi splošnega onesnaženja našega ozračja hude težave pa si 
pomagajo z ustekleničenim kisikom. Eden tako občutljivih neznancev je namreč prejšnji teden 
iz prostorov gostinskega podjetja ukradel kar dve jeklenki za kisik. Do uveljavitve Kiotskega 
sporazuma je zdaj oskrbljen.
ŠE EDEN TISTE VRSTE
Izolanka je sporočila, da ima težave s partnerjem, ki je do nje žaljiv in nasilen. Ker gre tudi v 
takih primerih za kršitev javnega reda in miru, čeprav se to dogaja v zasebnih prostorih, so ga 
dečki odpeljali v prostore, kjer skrbijo za hitro streznitev, čaka pa ga še obdolžilni predlog.
NI NAŠEL MEJE
V postopku, so dečki imeli tujca, ki mu je Upravna enota z odločbo razveljavila dovoljenje 
za prebivanje v Sloveniji. Ker pa mu je bilo tukaj lepše kot drugje je še malo ostal v naši 
državi, dokler ga policisti niso ustavili. Doletela gaje globa, nato pa so ga napotili iz države.
NEVAREN PREHOD
Naši občinski strokovnjaki za ležeče policaje nikakor nočejo dojeti, da bi morale biti te 
hitrostne ovire, posebej tiste z vrisanimi prehodi za pešce, primerno označene in osvetljene. 
To posebej velja za prehod pri pokopališču, ki je že postal nevarna prometna točka. Tudi 
prejšnji teden se je zaradi premajhne varnostne razdalje tam zaletela voznica in po trčenju kar 
odpeljala, vendar sojo hitro izsledili.
KOLO S PREHITRIM MOTORJEM
Nekatera kolesa imajo pomožni, druga pa prehitri motor, tako hiter, da zbeži celo lastnikom. 
Tako je, do sedaj še neznani storilec med 16.30 in 18.00 uro izpred nogometnega stadiona 
ukradel nezaklenjeno kolo s pomožnim motorjem znamke Voungster, sive barve z rdečimi 
blatniki in mladega lastnika oškodoval za 219.000,00 sit.
PRAV SPRAVIL SE JE NANJE
V času zadnjih treh dni je neznanec vlomil v hišo v Kortah, nato pa še v skladišče ob hiši. 
Ukradel je udarni električni vrtalnik, vreden 300.000 sit.
NA NEKOGA JE BIL JEZEN
Izolski policisti so do streznitve pridržali starega znanca policije, 52-letnika iz Sečovelj. Ta je 
ob 15.30 na izolski Pošti kričal in zmerjal stranke ter uslužbenke. Policisti so ga opozorili na 
kršitev ter ga napotili na počitek, vendar se za opozorila ni zmenil, temveč je čez eno uro 
svoje zmerjanje in nespodobna ravnanja ponavljal v bližnji samopostrežni trgovini. Tedaj 
dečkom ni preostalo dmgega kot, da ga pridržijo do streznitve.
POZABIL JE ZAKAJ
Popoldne je na 112 večkrat poklical možakar iz Izole. Zahteval je pomoč nolicije, vendar ni 
znal povedati zakaj. Po nekaj klicih so mu izpolnili željo in odšli na kraj. Možakar je pijan 
doma razgrajal in jezil domače. Ker se ni umiril, so zoper 50 letnega razgrajača odredili 
pridržanje, napisali pa bodo tudi predlog za sodnika.
PO KARAMELAH JE DIŠALO
V večernih urah, nekaj po 22 uri so center za obveščanje obvestili, da na začetku izolske 
obvoznice, nad bencinsko črpalko, gori kamion. Voznik tovornega avtomobila koprske 
registracije, 25-letni drž. Hrvaške je vozil tovorno vozilo s priklopnikom iz Kopra proti 
Dragonji. Na izolski obvoznici mu je začelo goreti levo sprednje kolo na priklopniku, ogenj 
pa je zajel tudi tovorni prostor na katerem je bilo naloženo 25 ton sladkorja. Zgorelo je troje 
palet sladkorja oziroma 3.600 kg. Goreti je začelo zaradi pregretih zavornih plošč. Materialna 
škoda na vozilu in tovoru znaša okrog milijon tolarjev.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- Sobo ali garsonjero v Izoli najamem tel 040 701 108
- Kmetijsko zemljišče na Obali ali zaledju kupim tel 041 608 765 
-V Izoli kupim stanovanje do 20 milijonov sit. Tel 051 341 727
- Iščem garsonjero ali enosobno stanovanje v Izoli ali okolici Izole ■ za daljši čas. Tel: 031 356 345
- 3 članska družina najame v Izoli ali okolici manjše stanovanje za daljši čas, Tel. 070 204 274
- V Izoli najamem sobo (lahko s souporabo kopalnice) za 1 - 2 meseca Tel. 041 246 116
- Društvo VITA za pomoč po nezgodni poškodbi glave najame manjši prostor za pisarno. 
Informacije na tel. št.: 040 455 042 ali 051 309 117.
-Najamem stanovanjc, eno in pol ali dvosobno v Izoli za daljše obdobje, tel 040888 623
- Kupim kmetijsko zemljišče v Izoli ali okolici tel: 041 608 765
- V Ljubljani kupim stanovanje- dvoinpol ali trisobno, z garažo tel: 041 345 826
- V Izoli kupim dvo ali trisobno stanovanje pritličje ali 1. nadstropje te: 031 667 492
- Prodam gozd in 5 pašnikov vbližini Ilirske Bistrice tel. 041 233 451
Motorna vozila
- Prodam avto, Vugo koral letnik 1990,registriran do avgusta, v voznem stanju, za 50.000 sit. in 
Prodam tudi 4 nove letne gume z 10% popustom, tel.031 201 908
- Prodam renault 5, letnik 92,registriran do maja 2006, v dobrem, voznem stanju. Cena po dogovoru 
tel 041 557 663
- Ugodno prodam kombi Peugeot Boxer, 2,4 TD, podaljšan in povišan, letnik 98, prevoženih 135 
tisoč km. tel 041 707621

Delo
- Sem slikopleskiar in nujno potrebujem dodatno delo. tel 041 417 187
- Učiteljica v pokoju pomaga pri učenju otrok nižjih razredov osnovne 
šole. tel 031 445 651
- Starejšim, nudim kakršnokoli pomoč na domu tel 040 888 649
- Barvam okna in vrata, belim in postavljam luminat... tel.031 406 739 
-Sem upokojena negovalka starejših oseb z opravljenim izobraževanjem za programe 
negovanja starejših. Imam lastni prevoz in sem pripravljena vsaj dvakrat tedensko 
(ali drugače po dogovorujpomagati starejšim, ki potrebujejo takšno nego. Tel.: 641 
88 10 ali 040 527 105
-Gostilna Istra v središču Izole išče natakarico. Tel.:041 345605
- Iščem kakršnokoli delo na domu (gospodinsko, varstvo,...), info 031 862 579
- Takojzaposlimo delavko v avtopralnici (Izola) in v čistilnem servisu tel. 041 951 035
- Inštruiram angleški in italijanski jezikza vse stopnje in pomagam osnovnošolcem pri učenju 
vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
Razno
- "Prodam novo francosko posteljo dimenzij 140x200 cm s predalom za shranjevanje 
posteljnine (dvižni mehanizem). 031/442-787"
- prodam novo predplačniško Halo SIM kartico s številko za omrežje Simobil Vodafone.
Cena: 2.700,00 SIT. Informacije: 031/716-988 Alenka.
- PROSIM, ČE MI LAHKO PODARI STOLČEK ZA HRANJENJE OTROKA.
tel 041 888 691
- KOMPOSTIRAN KOZJI GNOJ v vrečah po cca 40 kg PRODAM 040 342 200
- Podarim električni radiator 05/ 641 7601
- Prodam zamrzovalno skrinjo in pralni stroj-skupaj za 30.000 SIT. tel 051 416 633 ali 051 416632
- Zaradi selitve prodam kuhinjo-hrast, zelo dobro ohranjeno, vključno z belo tehniko 
(hladilnik, štedilnik, pečica, pomivalni stroj), gsm 041 359096
- Prodam orbitrek zelo lepo ohranjen, malo rabljen, z vsemi potrebnimi 
nastavitvami.Cena:30.000 Sit. Tel:040/896-538
- Prodam arbitrek platinum - ekliptični trenažer - tel: 041571 308
- Brezplačno odstopim trajnožarni štedilnik na trda gorivaKiperbusch in 
termoakumulacijsko peč. Pogoj da odpeljete oboje naenkrat s svojim prevozom! Izola, Livade, 
pritličje. 031 346220
-Domače vino refošk in malvazijo z Barcdov ter domače aromatizirano žganje je dobro imeti 
pri roki med prazniki. Zase in kot darilo drugim. Dostava v enem dnevu.
Naročila na 041 613 299.

je tC(inik iZolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

15



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 pO 

-------•*:—

ljubljanska banka
Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

Še posebej, če pridete v skupini«
..j,* Če pridete v treh boste plačali za dva, 

če vas pride 5 boste plačali trije«
• Študentom nudimo 20% popust«

ROČNA in VODNA 
MASAŽA
FINSKA in TURŠKA 
SAVNA
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 
(Obrtna cona)
Tel.: 641 - 40 - 033 

041 - 512 783

M0T0H0V KOT
^ STIKI bNI PUSTNIH

ŽmOV... A ROZA-

"~?rru

NEPTUN NAUTICA
Novosti: izvenkrmni motorji znamke Mariner, navigacijske luči z LED tehnologijo, akcijska 

-20% ponudba, na nove izbrane artikle priznamo 20% popust.
Neptun nautica - vaš najlepši del morja na kopnem.

SITA ^
___ D.O.O.

KABELSKA TELEVIZIJA IZOLA

KABELSKI PRIKLJUČEK ZA 19.990 SIT*
*Za vse naročnike v blokih in vrstnih hišah v starem mestnem jedru Izola.

KABELSKI PRIKLJUČEK ZA 0,00 SIT*
‘Za vse naročnike v blokih Izola, v kolikor podpišejo pogodbo za kabelski internet za 24 mesecev.

Akcija velja do preklica.

PREŠERNOVACESTA4A/6310IZOLA^SL^VENIJA/elta@elta^^^eL05 663^7^^a^05663^6^^/

NIČ VEČ SKRBI, NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz mi/ 675953


